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Mehran Keshe:  Ja, goedemorgen, goedendag aan u, zoals gewoonlijk, waar en wanneer u
ook luistert naar deze serie van het Keshe Foundation Ruimteschip Instituut. Zoals we altijd
zeggen, om kennis te delen en van elkaar te leren. Wij heten u weer welkom bij een nieuwe
sessie van kennis delen en het begrijpen van de Totaliteit, op één of andere manier. Op de
manier zoals die komt zodat we rijpen om de kennis te ontvangen als velden van het
universum (U).

In het verleden beweerden dat iemand speciaal was en verschillende dimensies (ervan)
kon begrijpen. Ik herinner me een gesprek van de United Nations kantoren in Brussel
enkele jaren geleden, toen we hen ontmoetten, om hen uit te leggen, dat zij
verantwoordelijk zouden zijn voor het beheer van de Keshe Foundation bij mijn
overlijden. Het hoofd van de United Nations gaf ons 's middags toegang, omdat ze
instructies uit New York moesten krijgen. En zei: ‘Mr. Keshe, om de zoveel eeuwen, is er
een wetenschapper die vele dimensies (D) kan begrijpen, en de laatste was DaVinci.

En op een bepaalde manier, de manier waarop we jullie hebben onderwezen, zijn jullie
allemaal DaVinci's geworden. Jullie begrijpen nu allemaal van de landbouwleer tot de
gezondheidsleer, hoe de organen van het lichaam echt werken, dat je geen dode
lichamen hoeft te stelen van god weet waar om onderzoek te doen. Nu doen jullie het
zelf met openheid van geest, en begrip van de energieoverdracht van transmutatie. Je
begrijpt het werk van het Universum, je begrijpt veel, hoe je van de ene plaats naar de
andere gaat. En zo hebben we DaVinci's gemaakt van de Zielen van Fysicaliteit (STP) van
de mens van nu. Jij moet beslissen welke kant deze kennis opgaat. Jij moet beslissen
hoe we deze kennis begrijpen, en hoe we het toepassen, en hoe het bij ons past. En hoe
we die accommodatie creëren voor de toekomst.

We proberen de les van vandaag in 2 of 3 delen op te splitsen, misschien meer, maar alles
hangt af van hoe we het opvatten en hoe we verder gaan. Gisteren hadden we het
genoegen twee of drie leden van de Universele Raad in Linz bij ons te hebben. En het was
een genoegen om de nederigheid en de dienstbaarheid in hen allen te zien. Het is een
genoegen om te zien hoe zij zich verbinden, hoe zij elkaar begrijpen, in eenvoudige
woorden, je kruist nog een vakje aan - ‘ja, zij hebben dat niveau bereikt’. Als je ze ziet, als
je met ze praat, vragen ze niet om rijkdom. Ze vragen om niets anders, maar ze vragen
allemaal om verheffing van de mens, verheffing van de Ziel van de Mens (STM). En de
leden van de Universele Raad bereiken dat punt. Zij vragen in de systemen, wanneer zij in
Linz zijn of daarbuiten, niets, dat ik rijk word, of dit, of dat.



Ze zijn er, ze verbinden zich met elkaar om die verheffing van de STM te brengen. En die
verheffing is aangekomen. De mensheid zal geleidelijk op dat punt komen om meer te
begrijpen. De mensheid begrijpt geleidelijk meer en meer in hoe de dingen worden
gedaan. Een van de hoekstenen van de te begrijpen kennis, voor de mens om passagiers
van het universum te worden. En wat ik noem, goede burgers van deze planeet, of welke
positie dan ook in het universum, is te weten dat alles wat hij nodig heeft gratis is,
geleverd door de Kosmische Stralen (CR).

In sommige gevallen moeten we de structuur opzetten om er een gewoonte van te
maken. En dan wordt de structuur die we opzetten, overbodig. Te zijner tijd, als meer en
meer mensen leren hoe het te gebruiken. Maar we moeten deze structuren opzetten, we
moeten deze structuren brengen, waar je dan deel van wordt, van de totaliteit. Je wordt in
zekere zin lid van de Universele Gemeenschap, zonder de Universele Gemeenschap.

Wat interessant zal zijn, is te zien hoe de man zich vanuit deze positie beweegt. De mens
is ondergeschikt geweest aan gouverneurs, heersers, en al het andere, behalve zichzelf.
Zelfs de rijkste man is onderworpen aan een andere president. (:22). En de rijkste
president, de machtigste president is een slaaf van een andere groep die hem daar zet.
De mens moet vrij zijn van deze dingen. En daartoe, om de mensheid te leren verder te
gaan, hebben wij de nieuwe voorwaarden ingevoerd. Het begrijpen van een werk van de
Kosmische Stralen past binnen de structuur van het begrijpen van het werk van de STM.

Zodra de mensheid begrijpt hoe kosmische stralen worden geproduceerd, hoe ze
worden gecontroleerd, op welk niveau, en hoe ze worden gemanipuleerd om een
toestand te creëren van wat nodig is, zal de mensheid erachter komen, de Universele
Gemeenschap en de universele energie op een directe manier aanboren. Maar het kost
tijd, omdat hij het negeerde. Hij heeft in de loop der tijd nooit begrepen wat er in hem
omging. Het is de taak om één natie te creëren, en in die natie, geen heersers, niemand
om het hoofd van te zijn, maar allen in positie, en de voorwaarde om te bereiken. Deze
dingen kosten tijd, stap voor stap, voor de mensheid om zich te ontwikkelen om het te
begrijpen.

Onze wetenschappers, de mensen die rond de Keshe Foundation werken, worden
verlicht, ze kunnen zien. Langzaamaan begrijpen ze wat het betekent, de kosmische
stralen, die vergemakkelijken wat we jullie drie jaar lang hebben gebracht, met de Ziel
van de Mens. Zonder de kosmische stralen zonder in zekere zin, wanneer wij zeggen
kosmische stralen, zijn "Schepperstralen," de uitzending, de verlichting van de kennis,
door de kennis, en de velden van de Schepper. Dat is wat voor ons een kosmische straal
is, niet wat je een nieuwe beschouwing ziet in de huidige wereld van de fysica.

Zodra je het begrijpt, hebben we de controle. (:24). Zodra we het proces begrijpen van het
vrijkomen van verschillende velden in de kosmische stralen. Zelfs de materie maakt deel
uit van die kosmische stralen, dan worden we onafhankelijk. Dan leren we hoe we het
kunnen aanboren, dan worden we de wezens van het universum.



In zekere zin hebben we je geleerd over de Nano coating, Gans's, en de Ziel, maar de
schepper hiervan zijn de kosmische stralen. Het is de samensmelting van hen die de
materie-toestanden creëren. Het is een samensmelting van diegenen, die de Gans
creëert. Het is de samensmelting van de velden van de Gans, zoals een zaadcel of een ei,
of een energieveld van de hersenen, gecreëerd door de Ziel. Nu begrijp je waarom we je
naar dit punt hebben gebracht om de essentie van CR te begrijpen.

In dat proces zal de mens geleidelijk gepromoveerd worden, om de Totaliteit te
begrijpen. Het heeft ons tijd gekost om je te onderwijzen in Nano technologie, en de
Gans technologie (T), en de Ziel van de Mens. En nu ontmoet je de Schepper van alles.
De velden van het universum, van de Bron, van de Schepper, van onderverdeling en
interactie van de velden van zijn eigen, en geen andere.

In zekere zin was de slimheid van de schepping heel eenvoudig, één enkele straal leidde
tot de schepping van Totaliteit. Velen van jullie zouden dit begrepen moeten hebben. In
Boek 3 heb ik dit duidelijk uitgelegd. In Boek 3 bracht ik alles tot begrip. en wat niet
begrepen werd. Wat ik noem, het opwindende deel van de leer, het begrijpen van de
Totaliteit. We komen allemaal uit één straal. We komen allemaal uit de essentie van de
Schepping van de Schepper, en niets anders.

Op zoveel manieren zijn we wijs geworden om de Totaliteit te begrijpen. Ga terug naar de
boeken. Ga terug naar wat ik decennia lang heb onderwezen. Altijd vanuit één veld, de
essentie van de Schepping, de verdeling van de velden van het universum, en het
begrijpen van de totaliteit van de interactie. Als je in boek nummer één kijkt, als je in de
diepte van het begrip van de kennis en technologie kijkt, wat zie je dan? Alles komt van
één plaats. Weer uit één en eindigt in één. En hoe het werkelijk lijkt te zijn, is de essentie
van de Schepping, en de totaliteit van wat ik noem, het werk van de Schepper.

Als je in de stralen van de Zon kijkt. Als je kijkt naar de stralen van de STM, als je kijkt in de
dimensie van begrip van de Totaliteit, komt het allemaal voort uit één straal. Maar in
wisselwerking met zichzelf, in het absorberen en loslaten van zijn essentie, leidt het tot de
schepping van de rest. Dus in feite zijn de Schepping en de Schepper één. Kijk naar de
manier waarop ik de vormen van het plasma heb getekend gedurende tientallen jaren.
Het is één lijn die om zichzelf heen draait. Meer niet. En interactie van het cirkelen om
zichzelf, (:28). leidt tot het ontstaan van, interactie van, verdeling van, en creatie van.
Afhankelijk van welk niveau het interactie heeft. Het hangt ervan af op welk niveau het
zijn bestemming ontmoet. In zekere zin, begrijp de Totaliteit.

De mensheid moet dit begrijpen, en zodra hij begrijpt, dat het allemaal van één komt, zal
de mensheid de Totaliteit van de kennis zien. Op een bepaalde manier wordt de mens
wijs, om zijn eigen schepping te begrijpen. En dan komen we op een punt. Als de Ziel van
de Mens de schepper van de mens is, waar kwamen dan de velden van de stralen van de
Schepping vandaan?

Op zoveel manieren is de interactie op elk niveau. En welk gedeelte, verschillende
krachten, hebben gecreëerd, die op een of ander punt leiden tot de ene of de andere



creatie. Dus het leven bestaat in alle dimensies. Het leven bestaat uit de interactie van
elk punt. Dus het leven als intelligentie, als mens van het universum, bestaat in elk punt
van de schepping.

Soms in het veld van het universum, in het reizen over de spanwijdte van het universum,
trekken ze aan, halen ze eruit, en ontmoeten ze elkaar, (:30). en leidt tot het ontstaan van
wat wij noemen, een nieuw leven, een nieuw begrip. Met zowel een lagere als een hogere
orde. En dat punt wordt een unieke creatie, die op zichzelf, een verbinding wordt tussen
alle dimensies.
En in werkelijkheid zit een deel van het leven van de mens, wat wij als mens zien, in dit
punt. Wij dragen zowel de dimensie van de materiestaat, als de hogere orde de STM, en
dat schept een conditie van de velden van het universum om te werken binnen de
lichamelijkheid (P) van de man, die de man noemt, de geest. Waar de essentie van. Waar
de creatie van, het centrum ervan, de STM is.

Nu begrijp je hoe, en waarom we je moeten leren over kosmische straling. En waarom
de reden daarvoor is, dat je Ziel ermee verbonden is, eruit geschapen is. En het brengt
je, als je het begrijpt, naar elke positie in het universum, in hoe je met elkaar omgaat,
zelfs naar de Schepper.

Nu begrijp je de essentie van de Schepping. Vele malen heb je gevraagd, hoe doen we
dat? Waar is God? Hoe werd Hij geschapen, en wat was de essentie van Zijn Schepping. In
feite zijn jullie allemaal verbonden, wij allemaal, in elke vorm, elke schepping in het
universum, verbonden onder één draad van de velden van de Schepper, in elke essentie
van de Schepping. (:32). Nu begrijpt u, zoals ik nogmaals herhaal, waarom wij u hebben
onderwezen over de Nano technologie, de Gans technologie, en 2 of 3 jaar over de Ziel.
Waar elke voorwaarde, leidt tot de schepping van de andere, maar we maakten u om de
schepping van uw eigen Ziel te begrijpen.

En dan komt de grootste vraag voor de mens om te begrijpen, hebben we een fysiek
lichaam nodig om die Ziel te scheppen? Hebben we het ei en het sperma nodig, waartoe
de mens zijn kennis in de afgelopen miljoenen jaren heeft beperkt? Nu begrijpt de mens
dat zelfs het sperma en het ei de bron zijn, de essentie van de levering van dat veld om de
sprankeling te creëren. De eerste wat ik noem, ‘trigger lichten’, van het scheppen van de
voorwaarde voor de velden van het universum om samen te komen, om te leiden tot de
schepping van de Ziel. Hebben we dan een man en een vrouw nodig om de voorwaarde
voor de schepping te scheppen, of kunnen we door de interactie van de velden van het
universum, die het werk begrijpen van de wat wij noemen, kosmische stralen, de
schepping van de oorspronkelijke velden, leiden tot de schepping van leven op elk punt
en in elke situatie en overal in het U.

Ik maakte de mens in het beeld van Mijzelf, want nu is de mens van Mij, dat is gemaakt
daarvan. Ik ben het die beslist naar welk deel ik ?? verdeel. (:34). Dan begrijp je wat we de
afgelopen weken zeiden, vorige week, of de week daarvoor, noemde ik, dat we een
verzoek hadden van twee dames, dat ze allebei in Duitsland zwanger zouden willen zijn.
Ze houden van elkaar, maar willen toch de Schepper van (leven) zijn. En het antwoord



was ja. In zekere zin creëren we de toestand van het plasma van de ziel binnen de
structuur van de lichamelijkheid van de Man. En dan krijgt die lichamelijkheid vorm in die
fysieke toestand, en een dimensie van een kind.

Tot nu toe gaf men leven, maar niet begrijpend, door stukjes van het plasma van de
kosmische stralen in de baarmoeder van de moeder te stoppen, en je noemde het,
een eitje en sperma. Nu begrijpen we hoe je die kosmische velden creëert. Hoe je dat
punt van creatie teweegbrengt. Hebben we een man en een vrouw nodig? Hebben
we de conditie nodig van wat we noemen, X chromosoom en Y chromosomen. Nu
begrijp je waarom we de kennis met de twee broers, die we vorige week, of twee
weken geleden brachter, hebben opgepakt. En we hadden het genoegen hen
gisteren bij ons te hebben, nu het proces van de verandering, in de wat jullie noemen,
chromosomen, en wat wij noemen ‘de lijn van de Schepping’, is begonnen.

De mensheid heeft het punt bereikt dat er geen beperking moet zijn om het proces van
creatie te begrijpen als hij het proces van creatie van kosmische stralen begrijpt. De
stralen van de Schepper. Dan begrijp je, hoe geavanceerd de technologie is die aan de
mens is geschonken. Het is geen UFO, het is niet het kind van de Ziel van de Mens, (:36)
het is hoe die ziel reist op de velden van het universum van de Schepper. Nu, als je het
begrijpt, als je naar je dimensie van de Ziel in Linz komt, in de machines, dan kun je
kiezen waar je heen gaat, de diepten van de oceaan van het universum, of zoals de mens
doet, in de oceaan van de zeemeerminnen, in de wateren en de oceaan van de planeet
Aarde.

Nu begrijp je waarom, waarom we deze positie en toestand hebben gebracht. Nu begrijp
je dit alles, het onderwijs en de kennis hadden een doel. En zelfs wanneer u dit proces
van de Schepping van Kosmische Stralen begrijpt, moet er meer kennis komen, en die
kennis komt, die kennis zal de mens bereiken, begrip van de mens bereikt dat punt, dat
hoe, en het proces, dat de Ziel van de Schepper werd gecreëerd. Dat zijn emissie leidt tot
de Schepping van het universum en Unicos. In zekere zin vraag je, waar komt God
vandaan? Die vraag komt als je de verheffing van de STM begrijpt.

Vele malen vraag je: "wie ben ik, en waarom ben ik hier?" Nu begrijp je dat je deel
uitmaakt van een keten, en die keten, zonder jou, zonder de uitzending van de velden
van de kosmos vanuit je hersenen, vanuit je cel, vanuit je Ziel, zal niet, kan niet bestaan.
Ik kan niet als het geen deel uitmaakt van, en niet geschapen is door, dezelfde velden van
de Schepper. (:38).

Dan komt het dat de mens elke schepping zal respecteren, omdat die schepping een
deel van hem is. Het schaap, het lam, de appel, de wat je noemt, de aliens en de
passagiers van het universum. Wil ik mijzelf schaden, of een deel van mij, dat deel
uitmaakt van de Schepper, of verhef ik zoals een kind van mij, om die ziel te verheffen die
meer begrip heeft, meer volwassenheid bezit dan ik om de weg naar de Schepper te
begrijpen.



Daar komt de dienstbaarheid vandaan. Dat is wat we zien in de ziel van de leden van de
Universele Raad. Dat is waarom we deze deur geopend hebben, voor dat begrip. Het
proces van de Schepping en de beheersing van de Kosmische Stralen is de sleutel voor de
mensheid om het proces te begrijpen van, op een zeer, zeer verre manier, of
onmiddellijke manier om de Ziel van de Schepper te begrijpen en te bereiken, de werking
van de Ziel van de Schepper, de werking van wat leidde tot de Schepping van de
Schepper, dat op zo'n massale schaal zijn eigen emissie heeft geleid tot de Schepping van
Zijn Unicos, niet de Totaliteit van de Unicos van de Schepping.

Waar de Ziel van onze Schepper werd geschapen uit de interactie van de Kosmische
Stralen van de liefde van twee, in de voorwaarde van het begrijpen van iemands liefde
voor, wat wij noemen, het bestaan van zichzelf. Wat wij noemen, de Schepper en Mitra.
(:40). De vrijgevigheid begrijpend, schep ik degenen die als mij zullen zijn. Maar ik had
het gereedschap nodig om die toestand van de Schepping te creëren, en ik noemde
het Mitra. Die toestand, die positie, die veldsterkte, die in interactie met mij is, schept
de kinderen van mij.

Hebben we het ei en het sperma nodig, nu we de kennis hebben? Zouden we zo
willekeurig kinderen scheppen, of zouden we ze scheppen, die we voeden met de Ziel
van het Universum, en niet met de lichamelijkheid van de Aarde. Het zal tijd kosten voor
de mens om dit te begrijpen, de mens moet vergemakkelijken, de mens moet
onderwezen worden, de mens moet er toe gebracht worden, de mens moet zichzelf
voelen in zichzelf.

Hoe zou het voelen als je ontdekt dat je kanker hebt, als je ontdekt dat je een defect in je
lichaam hebt, en je kunt als een chirurg in jezelf gaan, en het voelen, en aanraken, mijn
lever is ziek, je hebt niet de juiste energie, ik wil je voeden. Dan word je verlicht tot de
kracht van de Schepping in jou. Ik heb je geschapen, dus ik zorg voor je.

Dan brengt het je nederigheid, dat er zoveel kennis in mij is, die ik over mijn eigen
schepping heb genegeerd. De mensheid moet heel snel naar deze kennis evolueren, (:42).
misschien in 10 jaar van het leven van de mens, misschien in 20 jaar. Maar we moeten de
faciliteiten maken die ervoor zorgen dat je zelf leert, en dan worden de faciliteiten die we
hebben gemaakt overbodig, omdat de man ons niet nodig zal hebben om die toestand van
begrip te scheppen, zoals hij zichzelf heeft begrepen.

Maar dat brengt ons bij de positie en het proces dat de man hetzelfde zal leren aan elk
wezen op deze planeet. Dat de mens dan zal leven, er zal geen beperking zijn, dan zal er
niet genoeg Ziel van de Mens op deze planeet zijn om door te gaan in een fysieke
dimensie, want de prachtige Ziel van de Mens zal passagier worden van het universum,
om de kennis te onderwijzen aan de andere burgers van de Unicos.

Wij onderwijzen de mens niet zomaar, om een betere tijd te hebben, niet te eten, en niet
te koken, en dit en dat niet te doen. Wij leren jullie te verheffen tot boodschappers van
de Schepper, zoals de mens met dat plezier en begrip is begiftigd. Jullie taak begint net,
maar in de dimensie van de Ziel, en niet in het plezier van de lichamelijkheid.



Nu begrijp je meer en meer, waarom, zoals ik vandaag vele malen heb herhaald, we van
de Ziel naar de Kosmische Straal zijn gegaan. In zekere zin heb ik jullie vanaf het begin
geleerd, ik zei het vorige week, en ik zei het vele malen, dat 20% van wat je consumeert, is
wat je van de Aarde neemt, 80% komt van de bronnen van de Schepper, in de Kosmische
Stralen, in de Kosmische velden, dat het je ziel voedt, en dat voedt je lichamelijkheid.

Nu begrijp je dat je toegang hebt tot die 80%. Jij bent het die moet beslissen, zou je doen,
wat je deed met het voeden van die 20% aan, (:44). of je gebruikt die 80% van de
Kosmische Stralen om die 20% te elimineren. Waarvan je weet dat je het kunt creëren en
naar je eigen conditie en creatie kunt brengen.

Nu begrijp je de Totaliteit van de kennis die op het punt staat te komen, hoe je de
Kosmische Stralen creëert, hoe je het beschikbaar maakt voor iedere burger, en hoe je het
maakt, dat je het waardeert, en het niet weer een instrument voor hem wordt om zichzelf
en de anderen te misbruiken. Tot deze essentie heeft de Keshe Foundation de dingen en
de programma's op de achtergrond gezet, zoals we later vandaag zullen bespreken. En
het is al ingesteld binnen de structuur van de Keshe Foundation op het internet, om jullie,
te laten begrijpen dat het One Nation, One Planet, One Citizen, and One Man programma
van start is gegaan.

We brengen het stap voor stap in, dat de mens niet te opgewonden raakt en alles vanuit
de wortel vernietigt. Hij begrijpt zichzelf, hij begrijpt om voor zichzelf te zorgen, hij
begrijpt om zichzelf te voeden, hij begrijpt hoe hij deel kan worden van de samenleving
van de Ziel van het Universum en Unicos, en niet van de individualiteit van de
lichamelijkheid van de mens.

Op zoveel manieren zal de mensheid in de komende maanden en jaren, via de leringen,
gerijpt worden tot de Totaliteit van de kennis van de Schepping. Stap voor stap zullen wij
de mechanische systemen brengen, wat nodig is voor de mens om geleidelijk aan te
beginnen te leren over zichzelf, en de toestand van de regering en het bestuur te
veranderen, door de interactie van de Totaliteit van de Ziel van de Mensheid, en niet door
de valse ambten van de presidenten, Ayatollahs, en Mullahs, en de Paus, en de rest. (:46).

Ik zie de terugkeer van de stenen van het Vaticaan naar het Colosseum, in een handvol
jaren. Zelfs de man die dat Colosseum maakt, zal er de plaats van maken voor de viering
van de STM, en niet de lichamelijkheid van de man. En de mensheid als geheel, de man en
de burgers van deze planeet, en het universum. De arena van de, wat wij noemen, de
velden binnen wat wij verkopen van het Colosseum van het universum, zal zitten in het
hart van de man, het hart van de STM en de STM zelf.

De mensheid zal veel leren wanneer hij zijn positie begrijpt, de mensheid zal veel leren
wanneer de mensheid begrijpt dat zij gelijk is, maakt niet uit waar haar burgers zijn, stad,
land, de Aarde, een deel van het universum, of de Totaliteit of de Unicos, want als de
mens zich verheft, wordt de mens nu de mens zelf, namelijk: "Ik heb de mens gemaakt
naar het beeld van Mijzelf," dat ben ik, als mens om de Schepper te zijn. Ik ben het begin,



ik ben het einde. Ik ben de Totaliteit van het begrijpen van mezelf, waar mezelf ik ben en
wat er in me is, de Unicos.

We zijn hier niet om een andere profeet te creëren. Wij zijn hier niet om de mensheid te
veranderen. (:48). Wij zijn hier om de STM te verheffen, dat hij zichzelf verandert. Ik hoop
dat je vandaag het doel hebt begrepen en waarom we in de richting van de Kosmische
Stralen gaan. Zoals we altijd zeiden, je moest stap voor stap leren. En nu hoop ik dat je
de volgende stap ziet.

Het zal tijd kosten voor je, omdat je te fysiek betrokken bent. Bezorgd over het eten,
bezorgd over al het andere, bezorgd over waar de volgende stap vandaan komt om
te overleven. De Keshe Foundation zal vandaag in het tweede deel van het onderwijs
een nieuwe structuur voor de mensheid vrijgeven. We hebben het op beide
manieren gemengd, dat de mens het begrijpt. Maar in de komende jaren wordt dit
systeem verouderd, maar het is een tussenpersoon om hem op dat punt te krijgen.
De mens waardeert zijn inspanning met geld en, wat wij noemen, goud. We spelen
hetzelfde spel als jij. Maar op deze manier leiden we je naar het punt om je eigen
essentie en je eigen schepping te begrijpen.

In zekere zin, zoals ik zei, is het het verhaal van de "prins en de arts," waar hij dacht dat hij
een koe was, totdat hij gevoed werd, en zei: "waarom heb je mij als dier geketend." Dit is
precies het ware verhaal van de mens. De mens heeft zichzelf geketend aan de Aarde
met de lichamelijkheid, en wanneer hij volwassen wordt zegt hij, waarom heb ik mezelf
gebonden aan deze Aarde met een ketting van wat wij noemen, lichamelijkheid. En de
arts zijn wij. Wij moeten jullie leren om geleidelijk tot inzicht te komen, dat jullie het zijn
die jezelf hebben vastgeketend aan de planeet Aarde, in de dimensie van
lichamelijkheid. (:50). Als je het eenmaal leert, heb je de systemen die wij hebben
opgezet, niet meer nodig om jou en de rest te laten rijpen.

Je moet begrijpen, dat er geen andere manier is voor de mens om zich te verheffen, voor
de mens om te begrijpen, als de mens niet het proces begrijpt van de Schepping, de
interactie, en het bestaan van de velden van wat jullie noemen, de Kosmische Stralen, en
wij noemen, de "Stralen van de Schepper." Er is geen Kosmisch, als er geen Schepping en
Schepper is.

Nu begrijpen jullie op zoveel manieren waar de volgende stappen van het werk van de
Keshe Foundation komen, de creatie van Eén Planeet, Eén Natie, Eén Burgers. Als jullie dit
eenmaal begrepen hebben, worden jullie de passagiers en de burgers van Eén Universum,
Eén Ras. Dan ziet de mens anderen niet als vreemdelingen, maar hij ziet ze als deel van
zichzelf. Wij moesten het onderwijs op deze manier doen, dat we niet terug hoeven te gaan
en jullie opnieuw moeten leren, dat niet te doen met de aliens, hoe noem je dat, of de
anderen, de dieren, of de Scheppers in de Schepping van andere punten en posities in het
universum. Wij zaaien het zaad van de liefde, vanaf de eerste stralen van de Kosmische
Stralen binnen de STM.



Laat de kinderen, en de hyperactieve kinderen van deze planeet hun spel spelen van ‘ik
ben de machtige, en de president, en de leider van de nep religies van de wereld van de
man.’ (:52). Het begrip van de man vandaag is gelijk geworden aan het begrip van de
Christus, Mohammed, Mozes, en de Totaliteit van allen die jullie noemen, als
Boodschappers. Zoals nu, door het begrijpen van de Totaliteit, zijn jullie de
boodschappers van het universum geworden, om vrede, liefde en zorg te brengen, maar
niet deze keer met het verkrijgen van macht, met het worden van, wat wij noemen, de
arrogantie van het begrijpen van een fractie van de waarheid over de Schepping.

Wanneer je Ziel in een positie en bestemming aankomt om de vorm aan te nemen van de
nieuwe wezens van die bestemming, word je rechtvaardig, verhef je hen om te begrijpen
dat zij niet miljarden jaren naar het dilemma mens hoeven te gaan, miljarden jaren in de
tijd van de mens, om te rijpen tot het punt van begrip van vandaag. Je verlicht de Zielen,
dat zij vanaf het punt van geboorte de liefde van de Schepper en de Schepping begrijpen.

De mens is een goede maker van kinderen, en het universum schept vele kinderen, en zij
moeten worden opgevoed, en wij voeden de ziel van één op als mensheid, om de leraren
te worden van degenen in de, wat wij noemen, de Unicos van de Schepper.

Ik hoop dat u de leer van vandaag hebt begrepen, en ik hoop dat de mensheid voor
het eerst het doel van de Schepping begrijpt, en de bron van de Schepping, en, wat
wij noemen, het einde van de, wat wij noemen, de cyclus van de Schepping, zoals
zichzelf het begin wordt van de volgende cyclus van zichzelf, door zichzelf.

Ik heet u welkom om de schepping te begrijpen, (:54). maar we moeten de weg
vrijmaken voor de anderen die het niet begrijpen, vanwege hun behoefte, om het te
gaan begrijpen en dan gaan we naar andere plaatsen. We nemen een korte pauze en
dan komen we terug in de andere delen van het onderwijs van vandaag.
Rick, wil je een tijd creëren voor de mens om het te begrijpen, of is het tijd om tot bezinning
te komen?

<Pauze> 462 KSW 8 december 2022 (tot hier gecontroleerd)

K- Wil je naar de tweede sessie? ... Na 406 keer had de muis de rest van de voeten nodig.



Zijn er vragen

... Ik laat het hoofd van de Keshe Foundation binnenkomen, Lin, uit China. Wilt u met ons
praten?

V: Wang Lynn China (1:02) Omdat ik zie dat verschillende Chinezen al geboekt hebben... de
activiteit op 16 december. Maar ze zijn bang dat ze vertaling nodig hebben. Dus ik  heb ze
gezegd dat ik beschikbaar ben als ze hulp nodig hebben. Dus we willen weten of het zo
werkt, dat ik als vertaler mee ga voor alle sessies.

K- Het standpunt is met aantal talen die op dat punt zijn gekomen, dat ze vertaling nodig
hebben. We hebben heel, heel weinig vertaling en discussie nodig in de viering van wat
wij noemen, Kerstmis op de 16eth , voor Kenniszoekers. Voor elke taal laten we één vertaler
toe, die het kan uitleggen. De Chinese vertaling altijd, heb jij gedaan. De Braziliaanse
vertaling komt via Rafael, we hebben de Farsi vertaling die via een van de leden van het
Iraanse team gaat, en hetzelfde met de Duitsers en de Fransen. De talen die het meest
gevraagd worden gaan door, wat wij noemen, het proces van de vertalers.

De 16th is belangrijk, omdat 16th een back-up heeft voor de 19th . Als je je hebt ingeschreven
voor de 16th , kun je je beter inschrijven voor de 19th , maar kies dan wel welke je wilt
bijwonen. Nu ontvangen we ook op maandag 19th boekingen. De vertaler zal dus verhuizen
naar de vertaalsessie van maandag.

Het is het begrijpen van de interactie van je lichamelijkheid. Mensen komen binnen met
de verwachting dat het, omdat het Kerstmis is, feest is. Nee. Dit is een feest van de Zielen,
dit is hoe we je brengen om je eigen, wat wij noemen, dimensie van begrip te begrijpen.
(1:04). Dit zal doorgaan tot volgend jaar, twee jaar, we doen dit regelmatig als het aantal
mensen toeneemt, en in begrip verder zal gaan.

Dus zullen we vertalers meenemen, we weten dat een aantal mensen in Brazilië zich bij
het Braziliaanse kantoor hebben geregistreerd. Mensen in Iran registreren zich bij het
kantoor in Teheran, en hetzelfde geldt voor jullie met de Chinezen. Er is een nieuwe
structuur die de komende maanden in werking zal treden, dat de Keshe Foundation op
een andere manier zal functioneren. Vanaf januari van dit jaar worden nieuwe
voorwaarden ingevoerd.

Dus, voor Kenniszoekers zoals de Chinezen of wat dan ook, heb je de taal niet meer
nodig. Wij zorgen voor faciliteiten, wij zorgen voor al het andere, zoals de structuur van
de One Planet, One Nation, One Race is opgezet en gisteren is vrijgegeven op het
internet. Dit is een voorlopige structuur, en het brengt het werk van de Keshe
Foundation op een manier, die we geleidelijk aan zien brengen wat we noemen, "geen
positie controle."



Alomvattende universele plasmadekking - begin van de mens regelt zichzelf

Ga terug, ga naar de website van de Keshe Foundation, ga naar de Winkel, u zult de
evolutie zien die we sinds gisteren heel zachtjes hebben ingevoerd. Kijk naar wat er is
ingesteld. De structuur voor de gezondheid van de mens, komt de structuur voor het
voeden van de mens, komt de structuur voor al het andere voor de mens om te besturen,
door de mens zelf. Ga naar de pagina's van de Keshe Foundation verkoop, winkel, (1:06).
want het is de enige plek, die we geschikt vonden, omdat het u zal laten zien, aan de
rechterkant, hebben we op, "Comprehensive Universal Plasma Coverage," wat betekent
dat we elke behoefte van de man dekken, zonder een centrale regering. Wat betekent dat
wat er binnenkomt, wordt teruggegeven aan de burgers van deze planeet, om elkaar te
ondersteunen en alles terug te geven.

Dan zetten we de structuur op om door de mens zelf te regeren, zonder
belastingheffing. De laatste regel is het belangrijkste deel. "Comprehensive Plasma effort
compensation," ik dien zonder te verwachten gediend te worden. Maar het systeem als
geheel zal mij dienen om correct te zijn.

Wij hebben vanaf maandag, hopelijk, u kunt beginnen met het begin, wij brachten, als u
teruggaat, het is een kleine tabel aan de linkerkant bovenaan, die u een zeer duidelijke
indicatie geeft wat er komen gaat. die in de toekomst, al deze cijfers zullen veranderen in
inspanning. Hoe ik de mensheid dien. Ik heb geen geld meer nodig, want ik heb toegang
tot het systeem, dat mij voedt, verzorgt en onderhoudt.

Als de progressieve ontwikkeling binnenkomt, (1:08). zullen we deze kanalen één voor
één openen in de komende twee of drie jaar. We hebben het eerste kanaal geopend, wat
de grootste zorg is van velen van jullie... jullie gezondheid. Uw toestand van het welzijn,
uw toestand van het voeden van uw samenleving, uw geliefden en de rest.

De opgegeven cijfers zijn volgens de Europese normen, maar zullen in elk gebied anders
zijn. Afrikanen kunnen deze prijs niet betalen, zoals die in China, of die in Amerika meer
kunnen betalen. Dus brengen we een evenwicht. Maar het moet wel, want de mens
heeft de gewoonte dat hij geen waarde heeft als het hem gratis wordt gegeven. Hij
begrijpt wanneer hij heeft, en compenseert met zijn inspanning.

Vanaf begin 2023 beginnen we deze uitgebreide dekking van de gezondheid, de rijkdom,
en al het andere van de mens op deze planeet. Vandaag voel je je niet goed, je hebt
kanker. Je hebt elke aandoening geprobeerd, elke fysiotherapie, elke chemotherapie,
alles wat er is. En ze vertellen je, het is uitgezaaid, het is naar een ander deel van je
lichaam gegaan. Je gaat door de strijd van de ziel, hoe zit het met mijn kinderen? Wat
met de geliefden die ik achterlaat, de jongeren, die ik gemaakt heb en die nog te zwak
zijn om te leven?

Het nieuwe begrip van wetenschap en technologie, het welzijn van de mens zal
rechtstreeks komen van onbekende centra, die door de Keshe Foundation is opgezet.



(1:10). Op een bepaalde manier wacht je niet tot je ziek wordt, je komt voor een
uitgebreide wat ik noem, onderhoud. Eenmaal per jaar, tweemaal per jaar, stem je jezelf
door onderhoud, gedurende een half uur van je tijd af op het centrale systeem, dat het
alle emoties, die die tijd je heeft gegeven, in balans brengt.

Je ging door een schok, je weet dat het je over zes jaar zal treffen, of over tien jaar als
kanker, of wat dan ook. Kies het nummer, je balanceert de emotie onmiddellijk, dat over
10 jaar de kanker niet zal komen. Ik voel me niet goed om wat voor reden dan ook, je
gaat mee als de weg, ik moet energie krijgen, ik moet onderhouden worden, dat ik niet
zwak wordt in de fysieke dimensie, die alle problemen oppakt. Dan kun je besluiten, ik
wil een programma voor mijn familie, dat als het gebeurt, ik er ben om gedaan te
worden, ik word verzorgd.

In zekere zin hebben we een uitgebreid onderhoud van de STM uitgebracht, niet de
lichamelijkheid van de man. In de komende maanden zullen we vrijgeven wat we
noemen, het voeden van de man. Zoals ik vorige week zei, zie je nu dat de operatie is
opgezet, door creatie en onderhoud van de Kosmische Stralen, zullen we de voorwaarde
scheppen, dat je toegang krijgt tot voeding, geen mens zal honger lijden. Het proces zal
komen door het begrip en wat opgezet moet worden. (1:12).

Vanaf maandag openen we deze kanalen. Je kunt meedoen en in zekere zin een
contract voor het leven krijgen. Het is niet dat ik kom en betaal wanneer ik moet. Je
betaalt dat het nooit komt, dat je moet betalen. De mens zal vanaf nu honderden jaren
leven, als je dit begrijpt.

Wij zorgen voor het eten, de wellness, de verwarming, het reizen, de communicatie, al het
andere doen we vanuit één centraal punt. In zekere zin heb je deze structuur al gezien in
Linz. Vanuit één centrum bereiken we jullie allemaal, of je nu in Australië bent, in Zuid-
Amerika, in Noord-Canada, of in

de jungles van Afrika, jullie kregen allemaal de kennis, jullie stemmen allemaal af. Een van
de redenen dat we de 16th voor dit doel zetten, is om ons systeem te testen.

Dit systeem zal zeer gecompliceerd zijn. Het bereiken van de kennis via de Ziel, via elke
dimensie op de 16th is een doorbraak, en een test, en hoe juist wij de grotere structuur van
de internationale werking van de Keshe Foundation, die voor de mensheid is, kunnen
opzetten. U komt niet binnen om te zien of, u komt binnen om onze systemen te
controleren. We verzamelen gegevens van jullie allemaal tijdens de 16th en de 19th in de
werking van ons systeem. (1:14). En in de follow-up, in januari en de rest, zullen we deze
kennis aanvullen.

Als je het begrijpt, zal er op den duur één systeem zijn, dat de mens zal voeden, dat zal
zorgen voor het welzijn van de mens, dat alles wat de mens nodig heeft zal leveren
vanuit één centrum, één machine, en dat zal in zekere zin de centrale positie worden
voor de interactie van de mens met zijn eigen Ziel.



Mettertijd zul je leren hoe je zelf dingen kunt doen, hoe je intern je eigen organen kunt
onderhouden. Wat betekent dat je naar binnen gaat, je houdt je lever vast, je houdt de
alvleesklier vast, als die kanker heeft, begrijp je, ik moet je de energie geven om een
balans te brengen. Waarom is dit gebeurd? Hoe heb ik deze toestand gecreëerd?

Zoals velen van u weten, is de Keshe Foundation begonnen met de eerste fase van de
transmutatie vanuit de Verenigde Staten, en vanuit andere punten van de landen van
de wereld, naar Linz. Dit maakt deel uit van dat programma. In een van de proeven,
zeer recentelijk, brachten we de Kenniszoeker (KS) om zijn eigen lever, zijn eigen
organen vast te houden.

Wat wij u vertellen is geen sprookje, het is een realiteit zoals wij die testen met
Kenniszoekers, wanneer zij de ziel van hun eigen kind in hun handen houden, en zij het
voeden om het uit de ziekte te halen. Dit zijn de lessen die zullen komen. En nu is het al
getest. Een van jullie Kenniszoekers weet precies hoe zijn lever werkte, en was, en wat
andere organen waren, door de transmutatietijd. Een van jullie wist de smaak van de
mango en hoe het door de organen ging. De smaak, de emotie.

De transmutatie komt voor ons om te begrijpen hoe we je van de ene plaats naar de
andere kunnen brengen, en wat het einde zal zijn als je eruit komt. Het kost je 18 uur om
fysiek van de ene positie naar de andere te gaan. Het kost je minder dan 18 milliseconden
om van de ene positie naar de andere te gaan. Wat krijgen we in dat gat? En ga je naar
binnen met een aandoening waarvan ze zeggen dat je nog maar een paar dagen te leven
hebt? Of kom je er aan de andere kant uit als een gezond persoon zonder aandoening? We
moeten dit begrijpen.

En de Keshe Foundation heeft vandaag voor het eerst de One Nation bestuursstructuur
vrijgegeven. Maar u begrijpt het als een verkoop, we hebben het geformuleerd als
"Comprehensive Universal Plasma Coverage." In zekere zin is de Keshe Foundation
begonnen met de arm van haar, wat wij noemen, organisatie en het in werking stellen
van die One Nation. We wachten niet af. Maar we brengen het stap voor stap in.

Vanaf maandag kun je een contract voor 20 jaar kopen bij Stichting Keshe, dat je 1.000
euro per jaar betaalt. Je moet minimaal twee sessies per jaar bijwonen om je gezondheid
op peil te houden. Waarbij het niet gaat om het meten van dingen van je, maar om het in
balans brengen van de energieën van de Ziel en de lichamelijkheid van de man. (1:18).
Waarbij je niet wacht tot een ziekte zich over een half jaar, of een jaar, of twee jaar
verderop manifesteert voor wat je vandaag hebt gedaan, of wat je dit jaar hebt gedaan. Je
doet al het herstel, dat je over 6 jaar, 10 jaar, 100 jaar die aandoening niet hebt.

Op een bepaalde manier, door Naomi's ontwikkeling van de hersenen lieten we zien dat
we alles controleren, op een verborgen manier. Het was niet de Gans die we
ontwikkelden. De Ziel was, in zekere zin, verheven om dat punt te bereiken.



Nu begrijp je wat wij noemen, "wij beginnen met regeren," en de manier waarop wij
regeren, zelfs de presidenten die regeren, hebben dit nodig om zichzelf te redden. Op de
lijst van de mensen die voor onderhoud betalen, staan de koningen, en de presidenten,
en de rest. Omdat ze uiteindelijk tot de Schepper komen, in de lijn van het begrijpen van
de Schepping, voor hun eigen redding, of het nu de Paus of de Ayatollahs zijn.

Nu begrijp je hoe de Keshe Foundation de verandering heeft gebracht, hoe we het
doen. Niemand kan jullie tegenhouden om de kennis te ontvangen. Vandaag gebruiken
we mobiele telefoons en satellieten, en zeer binnenkort, in een kortere tijd dan je denkt,
zullen degenen die zich hebben aangemeld om Satellieten te worden, de levende
positie en bekering worden, dat we de mobiele telefoons en de satellieten van de
mensheid niet nodig hebben.

maar dit is de manier waarop je het begrijpt. Je wacht op die koptelefoon op je hoofd,
terwijl je niet begrijpt dat we je Ziel al bereikt hebben, (1:20). dat is gewoon de manier
waarop je graag fysiek bent en iets vasthoudt. Maar de lichamelijkheid moet de toestand
van de Ziel accepteren, en waarom ik dat punt bereikt heb.

Ik denk niet dat we over een paar jaar vertalers nodig hebben, om welke taal dan ook te
vertalen. Door de gezinnen te beginnen met preventie, zorgen we ervoor dat er in de
toekomst geen enkele voorwaarde is voor herstel. Want de voorwaarde is nooit gecreëerd
om te leiden tot wat wij noemen, herstel.

Nu begrijp je waarom we je in het verleden vertelden, dat er geen ziekenhuizen zullen
zijn, en geen gevangenissen, geen rechtbanken, en geen rechters, om omgekocht te
worden, om vals te zijn. Er zal geen misbruik van kinderen zijn, als we de STM verhogen.
We zijn begonnen met regeren, en wat we deze week naar buiten brengen, en wat u op
het scherm ziet, is het begin van een Eén Natie regering.

Zo begrijpen jullie als mensen, en wij spelen jullie spel. Als we het gratis maken, zal de
mens niet veranderen. Als de mens ervoor betaald heeft, denkt hij na en vindt zijn weg.
(1:22). Het wat wij noemen, het "uitgebreide welzijnsprogramma" is al begonnen.
Degenen onder u die door onze systemen zijn gegaan, naar onze artsen in
verschillende delen van de wereld vandaag,

en je gaat door de operatie van het welzijn, zul je nooit die Parkinson krijgen die je hebt.
Je zult nooit de kanker krijgen die je had. In je leven zul je nooit meer kanker zien. Het zal
niet uitzaaien, omdat je de ziel, de ziel van de cel in de hersenen van de man zult
herstellen. Je zult niet lijden aan Parkinson, omdat de hersenen zijn geherstructureerd
door de Ziel, en de mislukkingen begrijpen die hebben geleid tot Parkinson in de fysieke
dimensie.

In een zeer, zeer korte tijd zal het deel drie van het herstel wegvallen, omdat er geen
voorwaarde voor herstel is, er is niemand om van een voorwaarde te herstellen.



Hetzelfde zal komen in deel twee, "Alomvattend Voedingsprogramma," we zullen je
gedeeltelijk leren, en dan zul je zeggen, "Ik wil niets aanraken, ik wil gewoon een
gelukkig leven leiden. Ik wil niet doden, ik wil niet eten."

We worden in zekere zin een hotel met een pensioen. Het gebouw is de Aarde en het
pension om je te voeden, wordt de Keshe Foundation. Je ziet iemand een ijsje eten, je
maakt gewoon verbinding, je hebt de smaak, en het gevoel van het ijsje en de smaak die
je graag proeft, passend bij je smaak. Dit zijn geen dromen meer. Dit zijn de realiteiten.

Stichting Keshe heeft zich hiervoor ingezet. (1:24). Maak ze voor maandag en teken jezelf
voor de verandering, voor jezelf, voor niemand anders. Dan zul je het begrijpen, in de
komende maanden als we de Kosmische Stralen vrijgeven, dan zul je het zien. De reden
dat we de 16th en de 19th hebben geopend is dat jullie een voorproefje krijgen van de
realiteit, het is geen droom meer,
jij bent het die het zal voelen, en jij bent het die het zal begrijpen.

Vergeet niet dat toen ik het proces van het welzijn in België begon, zo'n 15 tot 20 jaar
geleden, het slechts één persoon was. De eerste keer dat ik een lezing gaf in Ninove was
het één persoon. Twee mensen in de kamer. En in een paar weken, kon het niet meer
herbergen. En het was gewoon een klein kantoor bovenop een tandartspraktijk. Een of
twee mensen. Het kwam op het punt binnen een jaar, dat we elke 15 minuten iemand van
ergens uit de wereld moesten toewijzen, met twee dames die de telefoons behandelden.

Nu kunnen we ons voorstellen wat er komt als je wegloopt met verslavingen, en dan
vertel je het aan de anderen. Deze week las ik artikelen over de grootste
drugshandelbende ter wereld die gevangen is genomen van Noord-Ierland tot Dubai.
?? Ik was er deze week getuige van hoe een van hen van dichtbij, met de gewapende
agenten, masker op, met machinegeweren en al, een drugshandelaar gevangen nam.
(1:26). Ik zei tegen mezelf, heel snel, vanaf volgende week maandag, als de mensen het
begrijpen, hebben deze mensen niets te verkopen, deze handelaren. Omdat je in de
perfectie van de STM zet, dat het geen verslaving wordt, of het nu medicijnen zijn, of
seks, of drugs, verslaving aan geliefd willen zijn, en er alles voor doen.

Als het komt, wil je de ruimte proeven, je sluit je aan bij een ander deel ervan. In zekere
zin als je al onze programma's in de twee opeenvolgende dagen in de ruimte kloof, die
het brengt, dan besluit je. Verwacht niet dat als je verslaafd bent aan seks, of wat dan
ook, of alcohol, dat je tegen de maandag sessie klaar bent. Nee, dat is niet zo. Dat zal het
niet zijn. Het is aan jou om te begrijpen, dat

is er een verandering. Ik had het drie dagen niet nodig. Ik kon vijf dagen zonder. Dus, er is
een oplossing.

Zoals ik al zei, als het in één doel zit zegt de mens gewoon: "oh, ik ben er net vanaf, ik
rook het, ik word weer verslaafd, en dan weet ik dat ik een nummer kies." We moeten
elke korrel van de Ziel veranderen. Dan begrijp je het, er is geen verslaving. Omdat je
van binnenuit verandert door de structuur van de velden van je eigen lichaam.



Verslaving aan misbruik, we noemen het Fibromyalgie. Verslaving om misbruikt te
worden door het werk en psychologisch werk, we noemen het CVS. (1:28) U denkt aan de
drugsverslaving, dat is niets vergeleken met de verslaving die we in verschillende vormen
in ons leven hebben. Verslaving aan pijn, verslaving aan het nemen van pijnstillers,
verslaving aan wat dan ook, dat het een zwakte heeft gecreëerd in de werking van ons
leven, dat daarmee onze Ziel niet kan verheffen.

Dan begrijp je waarom we de vertalers nodig hebben, alleen om te vertalen om je op de
stoel te krijgen. Zoals ik roep, zoals de stewardessen, en de rest wordt gedaan door de
kapitein. Je hebt een jong gezin, ga naar de Keshe Foundation, teken voor wat ik roep,
gewoon om gezond te blijven. We kunnen de ongelukken niet stoppen. We kunnen de
hartoperaties niet stoppen van je jarenlange fysieke wangedrag. Maar we kunnen je
steunen, zodat je niet aan die misdragingen en hartkwalen komt.

Men begrijpt dat er een oplossing is voor elke aandoening, zelfs voor amputatie. Maar we
moeten mettertijd de faciliteiten creëren om, klaar te zijn om het te doen. En we moesten
onze kenniszoekers leren om deze technologieën te kunnen ontwikkelen, om het te
begrijpen, en het wordt geen copycat massaproductie. Als ze het niet begrijpen, zien ze
niet de essentie van wat ze doen. Dan wordt het een robotbaan. (1:30).

Wij zorgen voor uw welzijn voor de hele cyclus van uw leven, dat is de
verantwoordelijkheid van een natie. En we accepteren de Aarde als één natie. Dan
accepteren we om u en uw familie te voeden. De mens moet de evolutie in de
wetenschap en de technologie begrijpen om het te kunnen leveren. Wij hebben dat
punt bereikt, onze wetenschappers zien de Schepping van Kosmische Stralen, het
begrip van het werk, en hoe één straal het geheel van deze planeet kan omsluiten om
elke toestand en behoefte te voeden, hetzelfde als het veld en de stralen van de
Schepper.

Als ik het niet begrijp, hoe kan ik het dan creëren en onderhouden? Onze Kenniszoekers
en wetenschappers moeten het begrijpen, zodat ze het kunnen onderhouden en
technologieën kunnen ontwikkelen voor de rest om ervan te genieten. Dus, Madame
Wang Lin, u kunt vertalen op woensdag, sorry op vrijdag de 16th , maar kijk of u kunt
vertalen door uw Ziel, en niet door uw woorden, dan telt geen enkele taal.

Nog een vraag?

V: Ja, dat hoop ik. Maar ik heb nog niet geleerd hoe ik vanuit mijn Ziel moet vertalen.
(1:32).

K- Je hebt veel Akashi gedaan, je ging de verkeerde kant op. Nu, begrijp en luister naar je
ziel. je zult de juiste weg vinden.

Nog een vraag?



Vraag: Afar... Mr. Keshe Ik heb een paar vragen van Farsi sprekende kenniszoekers. Maar
voordat ik die vragen stel over de les van vandaag. Je weet dat we in de toekomst niet
meer zullen eten, dus verliezen we ons spijsverteringsstelsel, de mond, en de tanden, en
al het andere. Maar wat betreft de ziel die uit de schepping van de kinderen kan komen,
betekent het dat we in de toekomst geen seks zullen hebben? Omdat...

K- Mis je dat in je leven? V:
wat
Is dat wat je huwelijk mist? (Dit is wat dit is, missen we die fysieke conditie?

Want als we seks hebben, stelen we van niemand.

K- Ja, maar je moet begrijpen, de mens werkt aan de "verslaving aan beloning." Het
plezier, het eindproduct, de laatste seconden van verheffing van, wat wij noemen, die
verslaving. Je krijgt een wortel, zoals een hond. (1:34). Seks in het leven van de mens is
precies als wanneer je naar een circus gaat, en de hond of een paard doet een act, en
krijgt die suiker, klontje suiker. We krijgen die bevrediging, en dan zijn we eraan
verslaafd.

God heeft de mens verslaafd gemaakt vanaf zijn eigen fysieke schepping. Waarom
planten wij ons voort? Waarom gaan we ons voortplanten in de dimensie van de
lichamelijkheid, en om zijn universum te kunnen voeden met de nieuwe zaden van de
zielen, of centra van de schepping, heeft God de mens verslaafd gemaakt aan seks? Met
deze manier van scheppen van de Ziel, en vervolgens de lichamelijkheid, is er geen
behoefte aan die verslaving. Dit is een van de redenen waarom ik de afgelopen minuten
heb gezegd dat verslaving geen cocaïne is, maar seks en de rest. De mens is verslaafd
vanaf de tweede schepping. Ik geef je een wortel, ik geef je een snoepje. En dat is wat ik
zei...

V: Oké, meneer Keshe, ik neem u mee naar een plaats waar u, de vorige keer. Ik weet
niet welke leer het was, waar u het over had. Oké, ik ga vanaf hier, mijn Ziel komt uit,
ik ga naar een andere...

K- Je ziel komt niet naar buiten. Je Ziel omhult je lichamelijkheid.

Vraag: Oké, omhult mijn lichamelijkheid, ik ga naar een andere locatie in de kosmos, oké.
Als ik daarheen ga is mijn nier, u zei dat het geen nier is, het is gewoon een gasachtige
toestand. Dus de liefde die we hier hebben, die bestaat niet, dus de liefde, wat we hier als
liefde beschouwen, wat wordt de vorm ervan? Wat betekent liefde?

K- Liefde betekent geven, je geeft leven, je schept leven. Daarom werd Mitra verliefd op
de Aarde. (1:36). De fysieke chemische combinatie van deze planeet, creëert een veld,

wat plezier geeft om te geven, je noemt het liefde. Het is net als dat bepaalde materialen
niet bestaan op deze planeet, en onze wetenschappers zeiden, exotische materialen, die
in het universum voorkomen. Omdat we niet de conditie ervan hebben, om gecreëerd te



worden. Onze atmosfeer, onze zwaartekracht laat het ontstaan van bepaalde materialen
op deze planeet niet toe.

Dat geldt ook voor de liefde. De toestand en de velden van deze planeet scheppen een
veld, dat wij liefde noemen, wat onvoorwaardelijk geven betekent, wat een van de
eigenschappen van de Schepper is. Nu begrijp je waarom Mitra verliefd werd op de
Aarde, en een van de doelen waarom de Schepper en Mitra op deze planeet zijn gaan
wonen, is om dit in het hele universum te voeden. Dat ieder wezen in het universum zich
niet voortplant, maar de liefde begrijpt.

Als je ergens heen gaat en je ziet iets wat je nodig hebt, neem je het mee om de
anderen het unieke van dit mooie ding te laten zien. En Mitra zag de liefde. Dit is de
enige reden dat ze zich ooit aan deze planeet verbond. Omdat ze daarmee aan de
Schepper kon laten zien wat het betekent.

De mensheid heeft het niet begrepen, en jullie zeggen, waarom opeens zoveel kennis,
en ontwikkeling, en het delen en verbeteren van de STM. Jullie zijn gelukkige mensen als
menselijk ras. Op deze planeet, en deze toestand creëert een specifiek veld, dat de
mensheid noemt, liefde, onvoorwaardelijk geven. Als je verliefd wordt, (1:38). ga je
hongerig, je geest en gedachten kunnen niets anders doen, dan gewoon, niet bij je
geliefde te zijn. Zo voelde Mitra over de Schepper en vond de match op Aarde.

Nu, de evolutie, de ontwikkeling van de STM is om dit te exporteren naar het heelal.
Daarom zijn we begiftigd met de kennis. Nu draai en verdraai je het, hoe je gaat worden.
Jullie hebben de essentie van de velden van deze planeet, maakt niet uit waar je heen
gaat, dit is de taak van jullie Ziel. Jullie zijn boodschappers van liefde, onvoorwaardelijk
geven.

Dus, zij het door seks, zij het door bloemen, zij het door drugs, zij het door het geven van
een snoepje elke keer dat je de liefde bedrijft, voor de volgende om een ander kind te
creëren. In zekere zin deed God het niet voor jou, maar voor zichzelf om meer kinderen te
creëren, zodat Hij meer dimensies van de liefde kan verspreiden in het universum en de
Unicos.

Zoals ik jullie vertelde, zal de mensheid in de toekomst een deel van de grotere Unicos
gaan begrijpen, waar onze Schepper deel van uitmaakt. En de Schepper van onze Unicos
staat bekend als de bezitter van liefde. En dat is Zijn functie in de Totaliteit van de
Schepping van de Scheppers.

V: Een van de kenniszoekers vroeg, hij maakte de reactoren voor een stervorming uit
koper. Dus, hij wil de binnenkant en de buitenkant Nano Coaten, en toen vroeg hij, (1:40).
is het verstandig om de koperen spoel, die hij gemaakt heeft Nano Coaten, omdat we op
een gegeven moment zeiden dat als hij Nano Coat, de velden zich niet kunnen
uitbreiden. Dus, als hij een stervorming maakt...



K- Het hangt ervan af... wat en hoe je dingen doet. Kenniszoekers hebben het doel van
de spoelen niet begrepen. Kenniszoekers hebben het effect ervan niet begrepen. En ze
zitten nog steeds vast in de materie staat. Waarvoor doe je het? De reden waarom je
het

doet. En dit gaat terug, we zeggen, ga terug naar de eerste paper ooit gepubliceerd,
"The Creation of the Black

Hole," waar, wat ik noem, de dief van Bagdad, Hawking zei, er komt niets uit, en toen
begreep hij hoe fout hij zat, hij veranderde van gedachten. Zelfs in de duistere
zwartheid van de Nano coating, is er een essentie van de Schepping.

Vraag: De tweede vraag is deze, want zie je, als je het je herinnert, want dit is een
enorme, enorme verwarring. Mensen denken, zoals iedereen die sterft, de Ziel gaat, en
hebben een feestje met hun ouders, ongeacht wat ze deden op deze planeet. Maar als je
het je herinnert, ik stelde een keer een vraag, omdat de Ziel onschuldig is als het leeft. U
zei, de Ziel is een babysitter. Dus, als je een babysitter hebt, je laat je kind bij hem, en je
komt en ziet dat het huis verbrand is. Dus, de oppas is verantwoordelijk. Wat deed de
oppas dan, als hij niet op het kind lette?

Dus, als de fysiek op deze planeet alle verkeerde dingen doet, en sterft, en de Ziel vertrekt
en gaat, en heeft een feestje met je grootouders. Dus wat is het punt van als, als er geen
straf is. (1:42). Dus, bijvoorbeeld, de Koningin toen ze stierf, creëerde ze al deze chaos. Dus
als ze weg is, wordt de ziel misschien voor miljoenen jaren naar één plaats gebracht,
totdat ze haar les geleerd heeft. Dus dat is wat ik heb begrepen. Maar ze zeiden, nee,
wanneer de Ziel gaat, heeft de Ziel geloofwaardigheid, omdat het opgesloten zat in de
hersenen. Dus, hij kon niets doen. Dus als hij gaat, kan hij doen wat hij wil. En ik zei,
absoluut niet waar. Dus, welke is waar?

K- Dit is allemaal waar. Het hangt ervan af aan welke kant van het hek je zit. De Ziel,
wanneer hij de lichamelijkheid verlaat, moet de dimensie van het evenwicht van de
geest dragen. Je fysieke dimensie dicteert je vermogen, en wat je kunt doen. De, wat wij
noemen, de balansvelden van de geest, wat een fysieke dimensie actie is, dicteert
hoeveel de Ziel zal dragen, en wat zal dragen.

De Zielen zijn allemaal hetzelfde. Het is de geest, de conditie van de fysieke energie, die
dicteert wat hij zal nemen, en hoeveel hij mee moet nemen, en wat hij teruggeeft. Heel
eenvoudig. Dus, je gaat niet naar daar, je had een feestje omdat je weg bent. Het hangt
ervan af, heb je genoeg ontvangen om te komen waar je heen wilt. Ben je, ben je ontdaan
van de velden van het niet toestaan om daar te zijn, omdat je moet compenseren voor
wat je gedaan hebt in de dimensie van lichamelijkheid.

Omdat de Ziel van de Fysiciteit (STP) zich bewust is van alles wat er is. Het absorbeert en
geeft. Op het punt van vertrek is het een balans. Alle Zielen zijn gelijk geschapen. (1:44).
Het is de geest die beslist wat in de diepte is, en wie iets heeft gewonnen, de balans is



er. Het brengt energie over naar de Ziel, en dan schept het de nieuwe conditie voor de
Ziel om te overleven. En waar en welke positie het inneemt in het universum.

De wereld van de geestelijkheid heeft dit zo verknoeid, omdat ze het nooit begrepen en
zichzelf voorgelogen hebben, dat we nu zien dat we in deze puinhoop zitten.

V: Dus, meneer Keshe, de balans is tussen de fysieke ziel en de Ziel?

K- Natuurlijk. Het is de STP wat wij noemen, de geest, die zich bezighoudt met de
toestand van hier. Het is een gouverneur op deze planeet, het is een gouverneur voor de
fysieke dimensie van vandaag.

Eén daad kan de Ziel verheffen tot het niveau van het begrijpen van de kracht van het veld
van de Schepper. En één daad kan je zo laag brengen, dat niets lager dan dat, ooit is
geschapen.

V: Oké, meneer Keshe, als ik zeg dat ik, toen ik geboren werd, 200 punten heb gekregen.
En mijn Ziel kreeg 200, we waren gelijk, we kwamen naar deze planeet. Nu doodde ik, en
ik stal, en ik deed wat ik wilde. Dus, ik bleef mijn punten verliezen, ik verloor al mijn
punten, ik verloor nog eens 100, en ik verloor 400, nu is mijn Ziel gewoon min 400.

K- Luister naar een van de intro's. En nu begrijp je het misschien. Word ik een deel van
een stof? Of word ik de Schepper? Zou, als je bereikt en je vertrekt, met een maximum
van 200, je kwam in STP, en een maximum met de STM intact gehouden 200, (1:46). zou
dat 400 maken dat je het begrip van de essentie van de Schepper bereikt? En hebben
we Zielen, die komen en die 200, en 200, en maken dat 400. Begrijp je?
Vraag: Kan ik ook als duizend worden, ik kwam met 400 en word duizend en ga terug?

K- Wil je beter worden dan de Schepper?

Vraag: Nee, ik bedoel, de 400 is mij gegeven door de Schepper, want de Schepper heeft
een oneindigheid, ik heb er maar 400...

K- "Ik maakte de mens naar het beeld van Mijzelf." Ik heb mezelf niet beter gemaakt
dan de mens, anders kan ik dat niet zijn.
Oké, dus ik was het hele ding aan het bekijken. Oké, ik heb
het. K- Dank God, het duurde lang, bijna 10 jaar.

Een andere vraag.

V: Adam Zweden ... Mijn vraag gaat over de plasma vlucht op Kerstmis, (1:48). de 16e
December. Ik heb de aanvraag gedaan en mijn geld is bij de winkel, de Store,
aangekomen, maar ik heb geen bevestiging gekregen, komt daar nog een e-mail
bevestiging voor?



K- Je krijgt iets rond de 17e (betekent 15e). Als de dingen daar sluiten. Je moet zorgen
dat al je zoom accounts actief zijn. Omdat het alleen op uitnodiging is, betekent het dat
je wordt uitgenodigd. Niemand kan een link aan iemand anders geven, want het is een
gesloten sessie. Dus iemands e-mail die we niet hebben, wordt niet toegelaten tot de
sessie. En zodra de sessie begint is het absoluut. Als iemand lawaai maakt of wat je
noemt, complicaties, schakelen we hem gewoon uit, je verliest je recht.

V: Ja, met dit alles gebeuren echt de 16th of misschien later?
K- Ze werkten er tot laat aan, of eerder vanochtend, ik ken het IT team.

V: Dus de datum van 16th van december is nog steeds geldig?

K- Het is allebei hetzelfde, voor 19th , voor de 16e sluiten ze op 15th . V: Oké,
dus ik krijg een bevestiging per e-mail en dan...

K- Je krijgt de bevestiging. Een paar mensen, zo is mij verteld, hebben betaald met de
"Transfer wise," en die kunnen ze niet traceren, wie ze zijn, wie waarvoor betaald heeft. We
hebben een aantal gasten zoals vertalers, zij moeten zich nog registreren, en dan worden
hun lijnen geopend en via het IT team. Iedereen die iets buiten de lijn probeert te doen,
lawaai maakt, tussendoor vragen stelt, we verbreken gewoon de verbinding, je bent je
recht kwijt. (1:50). Dit is een publieke verheffing van de Ziel, niet voor mensen die
binnenkomen om hun bestaan te bevestigen. De kleinste opening...

Want, er is iets heel belangrijks met de sessie van de 16th en de 19th . Alle telefoons
blijven open. Alle telefoons blijven. Als je ergens bent waar de honden blaffen,
onderbreken we je gewoon. Je bent je recht kwijt. Je kunt niet meer binnenkomen. Je
bent ergens, iemand rent rond, of je probeert met iemand te praten, je verliest je recht.
Omdat je niet kunt ingrijpen. Er gaat veel informatie rond, veel kenniszoekende zielen
verbinden zich in die positie.

Ja. Het is precies wat ik ook wilde vragen. Op de verbinding van de 16th neem ik alleen
mijn smartphone of iPhone die ik gebruik, en niet mijn laptop, klopt dat?

K- Wij prefereren, omdat laptops veel achtergrondinformatie creëren, die het werk zal
verstoren. En als je probeert op te nemen, zullen we het elimineren, (want) we zien het
via ons systeem. Het maakt niet uit hoe.

Deze sessies zijn zo ingewikkeld gemaakt, het is niet wat je gezien hebt, we hebben het
speciaal zo opgezet, dat degenen van jullie die naar deze sessies komen, precies te weten
komen wat er met jullie gebeurd is op dinsdag of woensdag, nadat jullie de tweede sessie
op maandag zijn ingegaan. Dan herhalen we dit weer in december. En we herhalen het
in januari. Dan herhalen we het in februari en maart, we doen sessies van dit.

En we creëren geleidelijk die basis voor het menselijk ras, wat wij noemen, Satelliet
Zielen bevestiging. (1:52). Veel van de mensen die zich inschrijven, stellen voor zijn



degenen die zich al vrijwillig hebben aangemeld voor Satelliet. Je doet het niet, je Ziel
brengt je ertoe, omdat het deel uitmaakt van het werk dat we opzetten.

Het is heel belangrijk. Als je een geluid maakt, stopt het systeem. Het moet absoluut stil
zijn. Het kan een half uur zijn, een uur, vier uur of tien uur. Het is de Keshe Foundation.
Zoals Rick zei, gingen ze gisteren negen uur door en de helft daarvan was stilte, omdat
twee leden van de Universele Raad in de kamer waren, in de vluchtruimte, en zij zich
wilden verbinden met hun Zielen. Als je gisteren de sessie van Rick hebt bijgewoond,
was het heel grappig, je zit in de stilte, omdat ze allemaal zitten en ziet wat er gebeurt.

R: Behalve de open microfoons, dat je mensen kon horen zoals gorgelen en dat soort
dingen. Het is een beetje vreemd. Maar sommige mensen wilden hun microfoons open
houden. Voor het tweede deel hadden we alleen Dean's microfoon open. En dat werkte
veel beter. En we hadden het gevoel dat we konden horen wat er gebeurde. Maar we
hoefden er niet tegelijkertijd in te spreken.

K- Maar op de 16th en op de 19th blijven alle microfoons open, omdat het een
communicatie is met het centrale systeem en alle Zielen. Als je je microfoon uitzet,
betekent het dat je niet hoort, dat je niet ontvangt. Begrijp je dat?

Precies, ja. Nu, heel praktische vragen. Dus, als ik 12 uur op de 16th aansluit en dan wacht
ik met mijn koptelefoon op transmutatie. Is het transmutatie die ik zal ervaren?

K- Nee, nee, nee, we vertellen het niet, jullie vertellen ons op dinsdag, (1:54) woensdag
wat jullie voelden. Misschien over twee weken op donderdag, komen sommigen van
jullie ons vertellen hoe jullie je voelden. We geven geen... Dit maakt deel uit van het werk
van de Keshe Foundation, we geven geen vooropgezette ideeën.

Tijdens het proces zullen we je wat dingen vertellen. Specifiek is het voor onze
systeemtests. Vergeet niet deze sessie van de 16th en 19th je bent er om jezelf te
ontdekken, om je ermee vertrouwd te maken. Zelfs sommigen van jullie die in Linz zijn
geweest, zullen merken dat het een andere ervaring is. Het is honderden, duizenden
keren krachtiger. Maar het zal op elk niveau zijn. Als je naar Linz komt zit je in één
systeem. In deze nieuwe ontwikkeling hebben we verschillende aspecten behandeld.

Omdat sommigen van jullie maandag komen voor verslaving. We moeten dat voor
maandag voorbereiden. Sommigen van jullie komen voor kanker. Sommigen van jullie
komen voor verhoging. Sommigen van jullie willen naar de maan. Sommigen van jullie
komen voor verheffing. We zitten niet met jullie zielen.

Dus, we hebben een zeer complexe toestand opgezet. Jullie Ziel zal het, op zoveel
manieren, met de anderen opnemen. We verwachten dat sommigen van jullie elkaar
zullen zien. We willen zien wat er gebeurt. Misschien is één van jullie Kenniszoekers in
New York en de ander in Sydney, jullie wilden elkaar altijd al ontmoeten, we creëren die
faciliteit, hoe ons systeem reageert.



V: Dus, ik word niet individueel aangesproken van de 16th van
december... K- Nee.
V: Het zal de hele groep zijn die een soort groepscommunicatie ervaart?

K- Op een bepaalde manier, maken we één ziel van de zielen van degenen die daar zijn.
(1:56). Dit is het testen van de massaprogramma's. Dat is waarom je eerder de
"Alomvattende Dekking" zag, is dat, zodra je een systeem opzet, wat de parallel ermee is,
is dat iemand komt met kanker, iemand komt en honger heeft en een aardappel wil,
iemand komt binnen wil iemand zijn geliefden vinden, iemand wil naar

een andere stad om een aap te zien. Alles moet gebeuren via één centraal systeem, en
wij testen dat centrale systeem. Dus, in zekere zin ben je een testpiloot, maar het hangt
ervan af wat je vliegt.

V: Dus, mijn vrouw, bijvoorbeeld, was erg bezorgd dat ik gewoon zou verdwijnen uit
mijn...

K- Oh, je wilt verdwijnen.

Nee, dat zal niet gebeuren. Goed. Ja, het was echt.

K- We doen testen. Ik bedoel, de kenniszoekers hier weten wie ze zijn, dat hoef ik niet te
zeggen. Op een dag zullen ze onthullen wie ze zijn. Ze doen veel, ik bedoel, Rick zei, dat...
Dean was daar, met de leden van de Universele Raad in het systeem gisteren voor een
paar sessies. Maar de rest van de tijd testen we verschillende dingen.

Gisteren brachten we één van de Kenniszoekers door ons systeem, en we vroegen hem te
gaan waar hij maar wilde. Ik zei, wil je naar buiten gaan en me vertellen wat je voelt?
Hij zei, oh, het is koud, ik ga niet naar buiten, het is ijskoud. Ik zei, ja, we hadden een
sneeuwbui hier. Dus als ze komen voelen ze zelfs de omgeving. Ze komen niet alleen in
de machine. (1:58). Begrijp je? Ze voelen, we voelen elkaars ziel. Kenniszoekers die op de
achtergrond zitten, ze weten wie ze zijn. Zoals ik al zei, we hebben nauw met hen
samengewerkt.

Dan een andere Kenniszoeker, wij direct om zijn lever, nier te voelen, we weten hoe het
moet. En ze leggen ons uit wat ze aanraken, wat ze vasthouden, en ze geven je de
energie. En we wachten af of de, wat wij noemen, de lichamelijkheid verandert door die
aanraking. Als ik energie van mijn Ziel geef aan mijn lever, die ziek is, verander ik die
dan? Of accepteert het die verandering? Of maakt het nog steeds deel uit van het
proces van mijn emotie om geconfronteerd te worden. Ik probeer een beschadigde auto
te repareren, maar ik heb de rem in het hoofd niet gerepareerd.

Dit is een deel van de technologische ontwikkeling, dit wat we vandaag uitzetten voor,
wat je noemt, balanceren en alles. Hoe meer van jullie, jullie je aansluiten bij deze
structuur. Het lijkt op een verzekeringspolis. Ik ga eens per jaar op controle, maar in
plaats van de fysieke toestand te controleren, ben ik bang dat er iets kan gebeuren. Nu



geven we die controle aan de Ziel. Kijk in het contract, er staat "onderhoud". Onderhoud
betekent, ik repareer de schade aan de motor en de rem, dan proberen de schade aan
de lichamelijkheid over 10 jaar te repareren. (2:00). Dit is wat deel uitmaakt van de
grotere structuur, maar we moeten het stap voor stap brengen.

V: Oké. Dus nogmaals, terug naar 16th van december wanneer ik verbinding maak met
Zoom, en ik neem deel aan de groep, misschien 100 mensen ??, blijf ik individueel, kan
ik proberen mijn zoon te ontmoeten in Portland, Oregon in de VS?

K- Dat is jouw probleem. We staan geen interne communicatie toe, en proberen elkaar
niet te sms'en, of te berichten tijdens het proces. Je zult een chaos zien, en we halen je er
meteen uit. Stuur elkaar geen privé berichten, want dan verstoor je het systeem. Begrijp
je? Het is heel duidelijk, we nemen Kenniszoekers die we.
die we vertrouwen, en nu keek ik naar de lijst van mensen die zich hebben
geregistreerd. Dit zijn de mensen die. Als we iets grappigs zien, laten we het gewoon
niet toe.

V: Maar als ik me van tevoren voorbereid, om vandaag contact op te nemen met mijn
zoon, en hem uit te leggen, dat 3 uur 's morgens, of 's nachts...

K- Als hij het wil accepteren. Misschien wil hij om 3 uur bij zijn vriendin zijn, wil hij je
niet in...

V: Dus, het zou mogelijk kunnen zijn voor mij, zonder iemand anders te storen, maar
probeer deze tijd te gebruiken voor deze vergadering?

K- Ja, je moet. Dit is wat we willen dat je ons vertelt op dinsdag, woensdag na afloop.
Hoeveel heb je bereikt, wat heb je bereikt? Dit is niet...

V: Geweldig. En ik zal niet verdwijnen uit mijn kamer hier in Stockholm? K- Oh,

het hangt ervan af hoeveel je vrouw je vastbindt aan de stoel.

Oké, oké. Goed. Hoeveel tijd zal het duren, de hele ervaring of gebeurtenis, hoeveel uur
zal het duren? (2:02).

K- Dit is de Keshe Foundation. We beginnen met 10 minuten, en eindigen met 10 uur. Of,
we beginnen met 10 uur, en na 10 minuten stoppen we, omdat er iets mis is. We kijken
heel zorgvuldig naar de mensen die zich inschrijven en die we willen houden en die we
niet toelaten. We weten dat er mensen zijn die allerlei rare dingen doen, dus. Maar we
gaan er op een andere manier mee om. Maak je geen zorgen als je iets verkeerds komt
doen, dat je de consequentie van je eigen gedrag zult zien, door je eigen Ziel. Je hebt niet
te maken met, ik zei, in ons leven zijn er geen rechters, en er zijn geen rechtbanken en
geen gevangenis. Jij bent het die jezelf opsluit voor je wangedrag.



V: Dat begrijp ik, ja. Oké, misschien moet ik die tijd toevoegen, ik ben van oorsprong
Poolse, maar ik woon al meer dan 40 jaar in Zweden. Ik ben nu met pensioen. Maar ik
was veiligheidsmanager voor de ontwikkeling van producten met de hoogste integriteit,
veiligheid, integriteit, niveau, controle, bijvoorbeeld, treinverkeer, maar het kan overal
voor gebruikt worden. Toen ik met pensioen ging, was het bedrijf betrokken bij de
Japanners, die het gebruiken voor de controle van kernreactoren. Dus, het is een zeer
nuttig product.

K- Laten we zien waar we naartoe gaan. Het hele concept van deze technologie is om het
mogelijk te maken dat we er allemaal van profiteren.

V: Absoluut, ik denk dat het een geweldige, geweldige situatie is voor ons allemaal. En ik
ben er erg voor. Maar mijn omgeving, mensen die ik ken begrijpen het meestal niet.
(2:04). En meestal zijn ze bang voor wat ermee gepaard kan gaan. Dus ik probeer het
voor iedereen makkelijker te maken om het te begrijpen en er niet bang voor te zijn.

K- Als we in wat ik noem, media, wat ik noem, televisies, of wat dan ook, dan wordt het
een heet hangijzer. En we zijn er niet klaar voor. We kunnen dit niet doen met
honderdduizenden mensen. En we zijn in een zeer goede positie. In zekere zin, zoals ik
altijd zeg, heeft België de Keshe Foundation de beste dienst bewezen, door ons toe te
staan ons volledig te ontwikkelen. En als het uitkomt, is het klaar en in perfecte staat.

Nu zien we dat veel regeringen de technologie in zijn geheel willen begrijpen. Ergens in
de komende dagen, zal de Keshe Foundation het uitgebreide, wat wij noemen, wellness
systeem aanbieden aan overheden. Dit betekent dat, laten we zeggen, de regering van
Duitsland miljoenen, miljarden en miljarden uitgeeft aan kanker. En met al die
ziekenhuizen en al die uitgaven. Wij bieden, we leveren, we dekken alle kankergevallen via
ons Wellness Center in Duitsland, via een vaste overeenkomst, dat mensen er dan niet
mee te maken krijgen. In zekere zin is er tot nu toe geen antwoord voor kanker.

Nu, Keshe Foundation accepteert One Nation's kanker gevallen, we kunnen doen, we
praten niet dat we zouden kunnen doen. We beginnen in de komende weken te
onderhandelen met regeringen, dat we een ander wellness proces worden. (2:06). Maar
we laten het voorbeeld zien. Je geeft ons duizend kankergevallen, onze artsen nemen
het op via onze technologie, in zes weken tijd, kijken hoeveel procent geen kanker meer
heeft.

Pardon, meneer Keshe, er is wat achtergrondgeluid. Er zijn mensen die opmerkingen
maken over.
Ja, er is een enorme boring aan de gang hier. R:
Ze dachten dat het iemand was die snurkte.

Aanval op KF Oostenrijk - proberen om de systemen te krijgen - ze hebben het
overleefd.



K- We hadden een enorme veiligheidsinbraak. Ik vertelde je, in de afgelopen dagen met de
internationale ploeg, wat het ook is. Ze hebben veel dingen vernield, om deze mensen te
pakken te krijgen. En nu proberen ze het op te lossen. Ze hebben de deuren, ramen en het
gebouw vernield om binnen te komen. Nu proberen de bouwvakkers het te repareren. We
kunnen er niets mee doen.
Omdat het pand niet beveiligd is. En het gebouw is van baksteen en beton. Sorry
daarvoor.

R: Bedankt voor de verduidelijking.

K- Ja, ik zei het je, we hadden een close quarter ervaring. Je ziet het in de films. En we
moesten het allemaal doorstaan... met een masker en wat machinepistolen, en politie,
en veiligheidstroepen die allemaal bovenop deze mensen gingen zitten. Nu zijn ze de
schade aan het herstellen om de deuren omhoog te krijgen, en de schade te herstellen.
Sorry daarvoor, we kunnen er niets mee doen. Je ziet het in de films. We hebben het
gezien op meters, centimeters afstand van ons.

Het hele proces is dat de Keshe Foundation, in de komende dagen, en weken en
maanden, begint aan te bieden, de overheden buigen zich letterlijk over deze
kankergevallen en ziekenhuizen. (2:08). En er komt geen einde aan. We gaan geval per
geval, we gaan land per land, en dit is de manier waarop het is opgezet.

Wij zullen de meeste van deze dingen samen met Markray doen in een open
marktsysteem. Daarom hebben we Markray overgenomen. We zullen dit via dat, we
bieden geval per geval. We moeten allereerst de machines ervoor ontwikkelen dat we,
wanneer we het aanbieden, het correct is. We moeten artsen opleiden om met de
machines om te kunnen gaan. En veel artsen, we krijgen veel verzoeken van artsen over
de hele wereld die willen werken met het proces van de Keshe Foundation. Op dit
moment hebben we artsen die met ons werken, zij begrijpen het. Dan zal dit proces
gaan.

De volgende fase voor ons, ik zie ergens halverwege volgend jaar, eind volgend jaar, is
massale voeding. We gaan naar Afrika, er is droogte, en regeringen en naties
schreeuwen om het voeden van deze mensen. Wij leveren een systeem dat mensen
door er te zijn voedt, niemand zal honger lijden. We gaan naar de positie van de
volgende stap.

Dan de communicatie. Communicatie via deze systemen heeft geen headset meer nodig.
Je denkt, je communiceert. Zoals je denkt ga je naar een plaats. Deze komen er allemaal
aan. Onze technici, onze wetenschappers moeten het begrijpen om het te ontwikkelen,
en ik push het niet tot ze het begrijpen. Anders ontbreekt het aan kennis. (2:10).

En wat u ziet op de lijst van wat een paar minuten geleden voor u lag, met alles wat
gedekt moet worden, we gaan regeren. We steunen, we helpen, degenen die u uw



leiders noemt, ze sterven nog steeds aan kanker, ze krijgen nog steeds Parkinson, ze
moeten nog steeds omgaan met kinderen die ziek zijn in hun huis. Het is niet die vijf
seconden dat je ze voor de camera ziet. We zagen wat er gebeurde met de Duitse
bondskanselier. Ze moest haar ambt verlaten, vanwege de diepte van Parkinson. Maakt
niet uit wat ze zijn, ze worden er nog steeds door geraakt.

Er is een alternatief voor alles en we beginnen met regeringen, in de komende 12
maanden zal de Keshe Foundation niet de structuur hebben die het nu heeft. We
beginnen, op een manier zoals je naar een bedrijf gaat dat je een verzekering aanbiedt,
wij geven polisdekking, universele pakketten aan overheden voor hun burgers. Er is geen
omkoping, want de Stichting voedt zichzelf. De Stichting werkt aan zichzelf. Als je 100
miljard per jaar betaalt voor wat je noemt, voor kankerbehandeling, en je hebt nog te
maken met de verpleegkundigen en alles wat daarbij hoort. Je betaalt 10 miljard aan de
Keshe Foundation, al je burgers elk jaar, voor een half uur, misschien, omdat ze een
massadag hebben voor kanker, of verheffing van de Ziel. Iedereen zet een koptelefoon op
en gaat een half uur zitten, en dan lossen we de problemen voor kanker, of wat dan ook,
depressies op in dat half uur.

Vroeger zaten we een half uur te luisteren naar de Koningin die ons een hoop onzin
vertelde op eerste kerstdag. Nu luisteren we naar onze eigen Ziel, en verheffing van de.
Deze dingen zijn nu realiteit, het is geen droom om te komen, de machines bestaan, en
we kunnen de machine herhalen. We kunnen het opnieuw maken, vermenigvuldigen,
en de rest. (2:12).

Ze komen, we hebben, zoals velen van jullie weten, een grote tegenslag gekregen. We
moeten zien wat ze de komende weken doen. En dan komt het bij u terug.

Ja. Mr. Keshe, ik mis de woorden om uit te drukken hoe dankbaar ik ben. Dit is zo
geweldig. Het is als een droom die uitkomt. En ik wil u bedanken, en God zegene u, en
veel liefde voor alle Kenniszoekers en voor de hele planeet. Heel erg bedankt.

Graag gedaan. We werken allemaal in dezelfde dimensie, maar het hangt ervan af wie er
persoonlijk voordeel uit wil halen.

Nog een vraag?

V: ... Hoe overtuigen we onze geliefden die lijden aan ziekte en verslaving om dit
systeem aan te boren als ze het niet begrijpen?

K- Makkelijk. Geef ze de koptelefoon en zeg, zit daar een half uur stil, en dan praten we.
We hadden dit, we praten er niet over. We hadden dit met onze kenniszoekers, ik weet
zeker dat ze aan de lijn zijn. Ze weten over wie ik het heb. En ons medisch team is op de
achtergrond, ze weten over wie we het hebben. We hadden een zaak tot gisteren. De
eerste keer beschuldigde de dame ons van alles op deze planeet, toen de echtgenoot
probeerde te helpen. (2:14). We gaven niet op, omdat we de Ziel op de achtergrond



bleven verheffen. En aan het eind, na een paar weken, gaf ze ons toestemming om de
koptelefoon op te zetten en daar te gaan zitten. En we luisterden terwijl zij zat en de
systeemkennis kreeg. En achteraf, kreeg ik een bericht van een team van artsen dat zegt,
dat de man schreef hoe ze was veranderd tijdens het proces. We hebben gekeken, we
hoorden wat ze deed tijdens het proces, en ze zien de verandering. De geliefde zien de
verandering, en het verandert gewoon de tijd.

We doen veel werk op de achtergrond met onze verschillende teams over de hele wereld.
We vermelden niet, we laten niet toe dat tegenwoordig, het ene team het andere team
kent, dat is zeker. Omdat we zagen hoe ze het misbruikten, en ze komen binnen als
kenniszoekers, maar ze zijn eigenlijk terroristen, noem ik het.

Er is iets heel belangrijks, en we kunnen misschien vertrekken met deze kennis.
Sommigen van jullie, en velen van jullie die omgingen met de persoon die we twee of
drie jaar geleden uit de Keshe Foundation schopten. We waarschuwen jullie heel
direct. Deze persoon is extreem verbonden met de pedofiele groepen van de wereld,
en heeft een veroordeling voor pedofilie.
En de hele familie heeft een veroordeling voor een van de oudste pedofiele families in
West-Europa. Wees voorzichtig, je laat ze toe, je interviewt ze, je sluit ze in, (2:16). maar
daaronder vertellen ze, en verkopen ze informatie. Dit is waarom we erachter kwamen,
en het duurde lang om ze uit de Keshe Foundation te schoppen. Het is jouw
verantwoordelijkheid voor je eigen geliefden.

We kunnen dit bekendmaken, omdat dit nu bekend is gemaakt aan de politie en het kader
van de zekerheden. Iemand die we eruit geschopt hebben, heeft een lange criminele
geschiedenis met de grootste pedofiele organisaties sinds de jaren zeventig, in Europa.
De hele familie heeft gevangenisstraffen gehad voor arrestaties, van misbruik van
kinderen. Wees heel voorzichtig.
Je denkt dat je een vriend hebt.

De Keshe Foundation kwam onder vuur te liggen, jarenlang kon je niet afkomen van
pedofielen en al hun activiteiten rond de Keshe Foundation, omdat iemand binnenin
letterlijk informatie verkocht, informatie gaf onder het mom van niet weten. Maar wees
heel voorzichtig, we zien dingen rondgaan op het internet. En zoals we je op alle andere
manieren beschermen, kunnen we het nu openbaar maken. Er is een lang spoor. Zelfs
vandaag zitten de broeders en zusters in hetzelfde spel als ?? zelf. Er is ons gevraagd om
de onthullingen vrij te geven, maar we houden ons in vanwege een aantal zaken tot het
volledig, wat je noemt, is afgerond. Dan zult u het begrijpen.

Het is mijn verantwoordelijkheid om jullie te informeren, jullie weten precies over wie ik
het heb, de meesten van jullie. (2:18). We wisten niet hoe Stichting Keshe van het ene
dilemma naar het andere ging. Deze familie, heeft een hele familie, heeft de grootste
pedofiele familie in West-Europa sinds de jaren zeventig. En de Keshe Foundation was
diep geïnfiltreerd vanaf de top. Je hoeft alleen maar contact op te nemen met het juiste
politiebureau, ze geven je het volledige dossier. De moeder, de vader, broers en zussen,



en ooms, de hele boel. Het Vaticaan is een lachertje voor wie en hoe ze werken. Wees
gewoon voorzichtig met je familie en geliefden, je denkt dat je heel veilig bent.

Nog andere vragen?

Er is een vraag over dat u zei dat alle microfoons open moeten staan tijdens de sessie.
Vraag, wat als iemand moet niezen, of hoesten of zoiets? Moeten ze hun microfoon
uitschakelen tijdens, wanneer ze willen opkomen, of?

K- Ja. Alsjeblieft. Want je kunt je voorstellen dat 100 mensen één keer proberen te
hoesten, met de hele sessie ??. We zijn erg voorzichtig. Omdat we weten dat, weet je, als
je Stefania hebt, er altijd een probleem is. Als je dat begrijpt. Een goed voorbeeld van hoe
het mis kan gaan terwijl ze aan de lijn is, "oh, ik heb een fout gemaakt." Deze dingen
staan we niet toe, we verbreken gewoon de verbinding. Je hoort vaak, Mosfeq zit op de
achtergrond en er is een piep en een ruis, die knippen we meteen uit.

R: Dus, kan zo iemand nog steeds aanwezig zijn, maar de microfoon afhouden? (2:20).

K- ?? Ze kunnen een plek vinden voor die paar uur. Uw microfoon kan niet worden
uitgeschakeld, net zo min als onze microfoon kan worden uitgeschakeld. Het is
eenrichtingsverkeer. Je ontvangt de informatie niet, kan de verandering niet
overbrengen. Begrijp je?

R: Dus, het is niet alleen via de koptelefoon, het is de microfoon, het is een tweezijdige
verbinding.
K- Ja, ja, ja, ja.

V: Mr. Keshe maar er is een probleem, want als je bijvoorbeeld in New York City woont is
het altijd aan de gang, iets beweegt of maakt lawaai. Dus, ik moet dan naar het toilet.
K- Ik weet het niet.
R: Het toilet is de enige plek in New York City waar het stil is?
K- Of word een rat en ga in de kelder.
Want de enige plaats waar je weet dat er geen lawaai is, is het toilet, andere plaatsen is
de ambulance in beweging, ik bedoel, New York City 24 uur is lawaai.
K- Zeg het maar, we houden toezicht, want het kan niet alleen jij zijn die zich met de
anderen bemoeit. Er zijn mensen van over de hele wereld bij betrokken.
R: Je kunt ook het volume van je microfoon zachter zetten en hem niet zo gevoelig maken.

K- Het geluid van je microfoon hoeft niet maximaal te zijn, of wat dan ook. We hebben te
maken met verschillende soorten velden. De ziel heeft geen frequentieniveau en geen
luidheidsniveau. Anders hadden we in je hersenen geroepen, stop hiermee. Maar je blijft
het doen.

Dus het heeft de lijn van verbinding nodig. En op veel manieren hebben we alleen die
eerste vonk van verbinding nodig, en dan is de rest heel snel. We kunnen je tijdens het
proces vragen om bepaalde dingen te doen. Want terwijl we je vragen stellen we ons



systeem in en passen we ons systeem aan. Ja, we vragen je misschien als je in Linz bent
geweest weet je precies wat er gebeurt. We laten je aan jezelf over en dan gaan we ons
ermee bemoeien, want je bent er voor jou om de technologie te ontdekken en wij zijn er
om de verbetering te vinden in wat we noemen in al ons proces.

V; Moet de Keshe Vlinder van de telefoon verwijderd worden? K-
Ja, verwijder alles.

Vraag: Wat gebeurt er als we een open microfoon hebben en iemand belt aan en
dat geluid komt in de microfoon? Worden we dan uitgesloten van de ervaring?

K- We proberen er bovenop te zitten. . . Het is iets waar je geen controle over hebt, het
gebeurt in mijn onderwijs nogal veel.

R: Als het consistent is, moeten ze misschien worden uitgesloten, denk ik. Maar als het een
klein probleem is, is het waarschijnlijk aanvaardbaar.

K- Ja. We moeten het zien.
R: Is het goed om een Bluetooth-oortelefoon als headset te gebruiken?

K- Nee, gebruik geen Bluetooth.
R: Gebruik je geen draadloze oortjes?

K- Gebruik geen draadloos. We zijn zeer specifiek, weet je nog de voorwaarden die we
hanteren... Alsjeblieft, gebruik deze dingen niet.

Nog iets anders? (2:24).

V: ... Is het mogelijk dat twee entiteiten tegelijkertijd in het menselijk lichaam zijn en
handelen? (K: ja) De ene met menselijke handelingen en de andere met de
handelingen van een dier. Dus bijvoorbeeld een mens en een aap. Hoe vind je het
evenwicht tussen deze twee entiteiten die deze lichamelijkheid bewonen?

K- Wij zijn het die dit niet begrijpen. En we moeten dit begrijpen.

R: Ik denk dat je ooit zei, wij zijn de mentaal gehandicapten, niet de jongen in kwestie.

K- Ja. Want het is geen aap, het gedraagt zich als een aap om aandacht te krijgen, "Ik
besta." Wat jij het noemt, noemen wij het, de "mooie mensen," jij noemt het, schizofreen.
Eén gedraagt zich als een hond, één gedraagt zich gewelddadig, één gedraagt zich als
een minnaar, maar het hangt allemaal af van hoe we ze toestaan zich te manifesteren in
tijd, en plaats, en positie bij ons. Het is een gebrek aan begrip van ons, niet van hen.

V: ... Ik zou graag een soort generator in mijn dierenfokkerij introduceren, (2:26). omdat
het gebeurt dat sommige pups slecht gevormd en, of dood geboren worden
(doodgeboren). Zou een plasmagenerator mij kunnen helpen?



Om wat te doen?
R: Om, denk ik, bij het fokken van dieren te voorkomen dat pups, die slecht gevormd zijn of
dood geboren worden?

K- Stop met het mishandelen van de dieren. Ze zijn geen

productiemachine. R: Oké, ik denk dat dat een voldoende

antwoord is.

Weet je, ik heb dit jaren geleden tegen iemand gezegd. Ik zei, zou je het leuk vinden als ze
je op de tafel leggen en je laten bevallen? Je bent gewoon een productiemachine?
Waarom doen we dit met dieren, omdat we het recht hebben ze fysiek te kooien?

Wat gebeurt er als je een toestand van liefde en zorg schept, en niet de massaproductie,
en de pups laat (ver)ontstaan uit liefde, niet voor jou, alleen omdat je er iets in ziet. Dit is
een deel dat ik echt niet begrijp. (2:28). En dan leidt u tot (misvormingen) en allerlei.
Moeten we dat doen? Misschien zal iemand zeggen, ja, want mijn inkomen komt ervan.
Maar kun je een meer menselijke manier vinden om het te doen? Of is het voor jou een
disfunctie, of dood omdat, "oh, ik heb er geld door verloren, er is een probleem." Het
probleem zit in het systeem, wat we doen. Het is ons eigen begrip.

Nog een vraag?

V: ... Meneer Keshe, ik heb nog een vraag over seks. Dus, wanneer we seks hebben, aan
het eind, wanneer het de ultieme drempel bereikt, of het orgasme, waarom ziet u dan
licht in de

kamer? Omdat ik altijd dacht, dat het het licht van de Schepper is. Misschien houdt de
Schepper ervan dat mensen seks hebben?

K- Ik weet het niet, vraag het de mensen die het licht zien. Het is wat wij erop zien als
een, wat ik noem, als feedback, als wat ons overtuigt dat er een reden voor is.

Maar als het er niet was, had de mens het niet gedaan. Zo simpel is dat.

In de toekomst zal het menselijk ras, zoals ik een paar keer heb gezegd, niet de, wat ik
noem, de fysieke interactie voelen, zoals nu, als het gaat om de schepping van
nageslacht. (2:30). In een van de lessen met Dr. Eliya Kostova heb ik dit op een zeer, in de
Medische Leer, op een zeer, zeer zachte manier aangestipt.

Maar ergens in de toekomst zullen we het volledig uitleggen, precies hoe je de kinderen
van de toekomst kunt scheppen, via de energieën van de interactie om de ziel te
scheppen. En je voelt het, je gaat door de essentie van zijn creatie.



Het fysieke plezier van bij iemand zijn betekent niet het, wat wij noemen, het eindplezier te
creëren. Er zijn veel dilemma's als je spreekt over wat wij noemen, morele organisaties van
waar er een leven is, waar er een ziel is, waar de foetus kan worden beëindigd. Al deze
dingen komen aan de orde.

Wanneer je kinderen van welk ras dan ook creëert via de dimensie van het veld van het
universum, zonder wat wij noemen, geleidelijke creatie, wat gebeurt in de baarmoeder van
de moeder, dan heb je de Totaliteit, in plaats van dat proces te doorlopen. Als je naar de
Totaliteit gaat, is het een verbintenis van alles. En het is een perfect veld. Je creëert een
perfect plasma, dat door de interactie een perfect kind creëert.

Als je een perfecte ster hebt, een zonnestelsel, dan creëer je een perfecte planeet. (2:32).
Dit is een deel van geleidelijk begrijpen. Geleidelijk in. Weet je, tegenwoordig gaan we
naar klinieken om allerlei voorwaarden te scheppen voor een kind. In de nabije toekomst
zullen we door het hele systeem leren hoe we energie kunnen overbrengen zonder
gebreken in het proces toe te laten. Als je de perfecte Zon schept, schept dat een
perfecte lichamelijkheid van het Zonnestelsel, of lichamelijkheid. En niet elke Zon kan in
dezelfde positie bestaan. Daarom hebben we verschillende sterren, of zonnen in
verschillende posities van het universum.

Zou je kind zijn, of kind van je Ziel, die je leidt naar de creatie van de interactie van de
velden, besluit te leven in dit universum, waar zijn velden overeenkomen met een ander
universum, en je gaat naar een ander universum om het te bezoeken, of om contact te
maken met, of in contact te zijn met. We moeten nog veel leren.

Ik kan de tijd van, sinds de Schepping van deze planeet tot nu, besteden om vanaf nu les
te geven in dezelfde tijdrondes, en het is nog steeds slechts krassen in de kennis van de
Schepping, en niet eens bij de eerste stap komen.

Nog andere vragen? (2:34). ..

Het is gewoon zo, maak de inschrijving voor de 19th en de 16th af. Zoals ik al tegen veel
mensen zei, als je op de 16th komt, schrijf je dan in voor de 19th . Maar nu meer specifiek,
dat is waarom we je laten proeven op de 16th , en dan op de 19th , welke wil je meedoen?
Want op 19th zijn er sessies van elk uur. We ontwikkelen een technologie of een structuur
waarbij je niet alle deelnemers kunt zien. Dat laat veel dingen niet toe, die we niet willen.

Zoals ik al zei, ga naar de winkel. Ik hoop dat het maandag is, en doe mee met de
regeling die we hebben opgezet. Dan zullen we het je vertellen. Ga voor preventie, en
als je een probleem hebt dat tot iets anders kan leiden ga voor de verbetering, of
neem gewoon een structuur mee, want dan vertellen we je, wat de reden is als je naar
de volgende stappen gaat.

Op een bepaalde manier, hopen we de komende misschien, twee jaar, 80% van de
wereldbevolking te dekken via deze technologie van welzijn, voeding, en wat je noemt,



energiebehoefte, en communicatie. We gaan onderhandelen met de overheid, op een
manier, dat we regeren via de overheid. Het is van binnenuit opgezet. (2:36).

Maar het grootste probleem is, wat we gaan doen met zoveel werklozen, van
farmaceutische, tot medische artsen, tot de machinisten, tot de zeelieden, als we één
voor één toeslaan. Je ziet het daar als preventie. Maar als ik vandaag voorkom, gebeurt er
niets, de ziekenhuisoperaties, en dokterspraktijken gaan leeg, omdat er niemand naar toe
gaat om ziek te zijn. Als je vervoer creëert, betekenen de vliegvelden niets. De schepen
hebben geen betekenis, de auto-industrie is verouderd. Wat ga je doen met de volgende,
de volgende cyclus? We creëren een nieuwe cyclus van systemen die we nodig hebben.
Maar wat gaan we doen met miljoenen dokters zonder werk, omdat niemand ziek komt.

Regeringen gaan kapot door de last van de pensioenen en het dekken van zieke
mensen. De beste oplossing is, je betaalt één keer en je hebt geen zieke mensen, wij zijn
de sleutel. We weten precies waar we gaan raken. Dan komt het, je wordt de reizigers
van het heelal. Hier richten we het op. Niet door de dood, maar door de optie.

Er is een groter plan voor het menselijk ras dan jij je ooit kunt voorstellen. Zoals ik al zei, je
had nooit de kracht van wat liefde is moeten begrijpen. Dan zou de Aarde nooit in deze
positie zijn geweest van, het centrum te worden van, wat ik noem, de levering van...

Probeer de kennis van vandaag te begrijpen. Dit beantwoordt veel van je vragen over
decennia en eeuwen. Als je het begrijpt, anders is het gewoon een ruis.

V: ... Ik heb net in de winkel gekeken en daar staat dat we ons moeten inschrijven voor
10th , over twee dagen. Ik probeer Rafael te bereiken voor betaling via Brazilië.

K- Brazilië situatie is opgelost, blijkbaar gisteren.

V: Maar wij hier in Argentinië hebben een groot probleem. We kunnen geen geld het
land uit sturen. Ik had dat probleem toen ik naar Brazilië ging, dus betaalde ik daar
contant toen ik me ging inschrijven.

K- We hebben specifieke gevallen, die we moeten

onderzoeken. Ik zal de details in de registratie

zetten.

K- We kunnen dat niet doen, omdat veel mensen er misbruik van maken. Maar
individuele gevallen, als u communiceert via dezelfde kanalen die we houden, zijn
alle achterstanden weggewerkt in de afgelopen twee weken, zoals ik weet. We
proberen het te vinden. Je bent een buitenbeentje.

De Braziliaanse situatie is, zoals ik weet met Rafael, gisteren geregeld. Dus, als je in
Brazilië woont, registreer je je bij de Keshe Foundation Brazilië, je doet betalingen via het



kantoor in Brazilië, je krijgt een factuur van hen. (2:40). Het is hetzelfde. Als je in Iran
woont
het is hetzelfde, je schrijft je in.

V: Ik bedoel Argentinië, we hebben problemen.

Ja, ik weet het. ..Je bent eenmalig. Begrijp je dat? Dus, we moeten een oplossing vinden
rond die positie met jou. Maar in Iran is het geregeld, in China is het hetzelfde, veel
Chinezen sturen dingen via PayPal. Of ze maken de betalingen aan de Keshe Foundation
in GoJo of YinJang, en ze zetten het op. Hetzelfde geldt voor onze, wat je noemt,
welzijnsvoorwaarden.

Mensen in Brazilië willen hun faciliteiten van de artsen gebruiken voor welke aandoening
dan ook, ze betalen nu rechtstreeks aan de kantoren in, hoe noem je dat, in Brazilië. En
hetzelfde geldt voor Teheran, hetzelfde geldt voor China en andere plaatsen, we hebben
genoeg spreiding van bedrijven over de hele wereld om dit op te vangen. En in vreemde
gevallen moeten we kijken wat we kunnen doen, ik ben me bewust van uw situatie, u
bent eenmalig, of tweezijdig, op een andere manier, we moeten een oplossing vinden.

Probeer aan te sluiten bij de, wat wij noemen, de "Enhancement Full Universal
Coverage," want we willen omgaan met de overheid, en hoe meer mensen we hebben
onder ons, wat wij noemen, Universal Enhancement Coverage beleid, geeft ons een veel
sterkere onderhandelingspositie. (2:42). Dit is een van de belangrijkste dingen die we
willen doen.

Er is behoefte aan verandering. Maar de verandering moet komen door begrip, niet door
handhaving. Ik zie niet in waarom we dieren moeten oogsten, zoals varkens, en koeien,
en schapen en wat dan ook. Waar we nu de essentie van die toestand kunnen bereiken
die onze Ziel zal bevredigen. Zouden we ooit hunkeren naar de biefstuk, of god weet
wat.

Ik ben één ding vergeten, dat ik moet noemen. De Keshe Foundation is een
dienstverlener. We bemoeien ons niet met medische praktijken, we verlenen diensten
aan de, wat wij

noemen, de medische teams over de hele wereld, aan artsen en zij gebruiken onze
technologie. Deze week, zijn we veel te weten gekomen met opnieuw, processen die
gaande zijn en

wat uitwisseling en ontwikkeling is. Sommigen van jullie hebben ons gesteund met de
twee jongens, we zijn sinds gisteren met het proces begonnen, en we zullen zien wat er
naar boven komt en hoe ze zullen veranderen.

Daar hebben we nog steeds steun voor nodig, want de Stichting neemt al die kosten op
zich. We moeten, sommigen van jullie hebben ons geholpen. We hebben veel meer hulp



nodig. We hebben mooie veranderingen gezien bij anderen die hetzelfde proces
doormaken.

Onze artsen en ons medisch team op de achtergrond melden een enorm succes met
kanker. (2:44). Daarom lanceren we vandaag voor hen, in de aankondiging zoals we die
nu kennen, om contact op te nemen met de Keshe Foundation via de kanalen die is
gezet, dat we u in contact brengen met de medische teams. We zijn op zoek naar
ongeveer 50, misschien 200 kankergevallen. Ze willen elke aandoening testen. Tot deze
week hadden onze medische teams en anderen, niet genoeg gegevens om het, wat wij
noemen, "massa kanker onderzoek" te ondersteunen.

En, wat we noemen, we proberen, en vandaag zijn we tot een begrip gekomen dat, niet
verwacht te worden geaccepteerd door de artsen in een keer. Maar begrijp dat de
meest extreme gevallen van de kanker door onze artsen over de hele wereld worden
bekeken, vanaf deze week. Wij sturen uw, wat wij noemen, uw verzoek door naar hen, zij
beslissen, en dan in welk begrip komt.

Het moet gezegd worden, neem alstublieft geen contact op en belast onze artsen van de
Keshe Foundation niet met het feit dat ik geen geld heb, maar ik heb kanker. Dit moet
gedekt worden, we hebben alle mogelijkheden voor de Stichting om dit te ondersteunen.
Maar er is een minimumbedrag dat als het niet gehaald wordt, de zaak niet geaccepteerd
wordt. Omdat we genoeg aanvragen hebben voor andere dingen, want veel mensen
komen binnen, we kunnen doen, en ik ben er geweest, en dan zeggen ze, "oh, nu kan ik 20
euro per maand doen." (2:46).
Sorry. We hebben een bepaalde toewijzing voor, wat ik noem, ondersteuning van
gevallen die de Stichting zal dekken. We kunnen het niet voor iedereen doen, misschien
komt het ooit zover. Maar op dit moment, hebben de artsen een waardering van en het
moet de kosten dekken van alle dingen die nodig zijn. En als dat niet gehaald wordt, zal
de zaak heroverwogen worden. Misschien in de toekomst, maar nu nog niet.

Het belang is om de meer diverse kankeraandoeningen te bereiken. Het verzoek van het
medisch team van de Keshe Foundation, dat wij steunen, is dat 100 gevallen, 50 tot 100
gevallen van kanker vanaf vandaag door medische groepen rond de Keshe Foundation in
aanmerking worden genomen voor verwerking. Omdat, in zekere zin, het de opgedane
kennis is, en hoe we hen kunnen helpen om te bereiken wat wij noemen, hun begrip en
ontwikkeling van de volgende cyclus van de systemen. Dus, als u of iemand die u kent lijdt
aan kanker, zijn de, wat wij noemen, de medische groepen die met ons samenwerken
bereid om te kijken of ze het kunnen accepteren, en de kosten moeten vanaf het begin
worden gedekt. Niet dat ik volgende week, volgende maand of wat dan ook betaal.

Daar is een reden voor, en het moet heel snel gebeuren. Dus, als je eerder naar de
Stichting kwam met je geliefden of jezelf, ga via hetzelfde kanaal, de, wat we noemen,
we gaven altijd het adres. En dan, (2:48). Ik denk dat Rick het heeft, hij kan

zet het op het scherm, neem contact op met de gezondheidsafdeling van de Keshe
Foundation, zij sturen het door naar de artsen, en zij komen terug en het proces kan al



volgende week beginnen. Dus, als u eerder contact opnam met de Keshe Foundation
voor kanker, dan zijn onze teams van artsen over de hele wereld klaar om nu te
overwegen. Zoals ik al zei, zelfs wij zeiden in de, wat we uitzetten als advertenties, het
komt beschikbaar, je opent kanaal voor kanaal.

Ga naar de Keshe Foundation Store voor registratie van de, dit zijn de 20 jaar contracten
voor wellness, uitgebreide dekking van de wellness. En dan zal ergens in de toekomst
een pakket per gezin worden aangeboden, wat betekent, dat we hoogstwaarschijnlijk,
met de manier waarop we het zien is, op dit moment lijkt het te duur. Maar in de
toekomst zullen we ongeveer 15% van het gezinsinkomen besteden aan wellness,
voeding, energie en al het andere. We veranderen het volgens de nationale statistieken
per gebied.

Als in China, of in Afrika, een gezin 1.000 euro inkomen per jaar heeft. We kunnen geen
1.000 euro per maand vragen. Maar in Amerika, waar een gezin 100.000 per jaar verdient,
15.000 te dekken, dat het dekt voor het andere deel van de Keshe Foundation. Het zal iets
zijn waar we elkaar allemaal mee helpen. (2:50). Dit deel van de ontwikkeling, die we zien
om uit te breiden en verder te gaan.

Is dat e-mail health@spaceshipinstitute.org? Is dat wat je zoekt?

K- Ja. Voor deze passen we de mailbox aan, we sturen deze door naar de artsen en naar
elke sectie. En het komt via hen. Ik weet dat ze op zoek zijn naar, ze geven geen garanties
dat we, hoe noem je dat, je 100% welzijn brengen, wat dan ook, maar we zijn er om hen te
ondersteunen om meer te begrijpen, dat we systemen voor hen bouwen in de toekomst
dat ze efficiënter en effectiever kunnen zijn. Maar wat ik heb gezien is verbazingwekkend,
wat deze nieuwe technologie doet met de aandoeningen waar geen antwoord op is in de
wereld van...
medicijnen. En het is op afstand, er is geen medicatie, er is niets, je luistert gewoon naar
het geluid van de "muziek", zoals ik het noem.

R: Nou, we hebben zeker heel veel getuigenissen van de Plasma Technologie. Daarover
gesproken, we hebben de Getuigenissen bijeenkomst op maandag 12 december. Het
begint om 20.00 uur, Centraal Europese Tijd. En ik weet zeker dat we daar tientallen
getuigenissen zullen hebben. In feite hebben we ze alleen al van de Braziliaanse
gemeenschap. Dus, mensen worden uitgenodigd om naar de Getuigenissen te komen en
ook uw getuigenis te geven. (2:52). Het is een geweldige manier om terug te betalen voor
het ontvangen van de kennis, en je kunt het delen met anderen. Het is een geweldige
ervaring om dat te doen.

K- Laten we zien wat er naar boven komt en hoe de dingen vorm krijgen. Waarschijnlijk
zullen de 16th en 19th ons veel leren. We z u l l e n meer leren. Een van onze gegevens waar
we naar kijken, vooral verslaving. Vrijdag en maandag is het dan het zetten van deze door
onze artsen op een specifieke manier, en het leveren van gegevens aan de regeringen,
en aan ambtenaren en de mensen die werken in die lijn van verslaving.



Op een bepaalde manier, als je, als je een misdaad hebt gepleegd en om je verslaving te
bevredigen, het maakt niet uit wat het is, geven we je garanties aan de rechtbank dat je
nooit meer zo'n misdaad zult plegen, omdat je nooit verslaafd zult zijn. Zo zal het
gebeuren. We geven via de technologie garanties aan regeringen en naties, dat de mens
geen misdaad zal plegen door verslaving. En we zullen kijken.

Zoals ik zei tegen iemand die deze zondag bij ons in Linz arts was, in plaats daarvan komt
het erop aan, dat jullie artsen het punt worden van wat ik noem, bevalling, op een
prachtige manier. (2:54). Er is iets wat veel artsen zullen begrijpen, en het gaat om de
manier waarop je koopt, zoals bijvoorbeeld, nu ga je in de rij staan om eten te kopen in de
winkel. Je gaat naar dezelfde winkel en je koopt contracten met de Keshe Foundation voor
de levering van het voedsel.
Je ontvangt het niet, maar je krijgt het contract door, om online te gaan en te krijgen
wat je nodig hebt via je Ziel.

Begin volgend jaar komt er een franchise, die artsen via de Keshe Foundation krijgen. Als
de patiënten naar hen toegaan, stellen ze de voorwaarde aan de Stichting en via
hetzelfde proces, dat we het op die manier structureren. Dit wordt allemaal op de
achtergrond opgezet. Dat, je bent arts, zoals ik zondag tegen een van de artsen zei, je zit
in je kantoor, iemand komt met Fibromyalgie. Ja, dat kan, je geeft ze gewoon een
koptelefoon, je hebt niets nodig in je praktijk, je maakt een afspraak met het team van de
Keshe Foundation in de, wat wij noemen, de systeembanken. En dit zijn de gegevens van
de persoon met de Fibromyalgie, of met de kanker, of wat dan ook, de mensen hier
zetten het systeem op, paar sessies, en het is weg.

Als je allerlei MRI's en allerlei gadgets in de dokterskamer ziet, wordt het verwijderd. Want
nu wordt gezondheid gecentraliseerd. En dit staat 100% op de kaart binnen de komende
vijf tot tien jaar. Je gaat naar een dokter, je zult niets anders zien dan een stoel en een
koptelefoon. Zelfs diagnose, we geloven de diagnose niet, omdat ze fouten maken. (2:56).
We hebben ons ontwikkeld, we stellen de exacte diagnose bij ons, voordat we leveren wat
we nodig hebben voor herstel van de patiënt door de dokter. Dit is niet iemand digitaal,
het is een Plasma Technologie, nu is het in onze hand, een deel van de 16th en 19th is
onderdeel van dit programma, en dit zal hetzelfde blijven.

Energie in massa geleverd via de telefoonlijnen

Dan komt de levering van energie, welke energie je ook nodig hebt, je hoeft niet met wat
we nu zien met ons systeem, via de kabels en snelwegen langs de weg van centrales.
Dezelfde manier waarop energie kan worden geleverd als in massa, via de
telefoonlijnen. De Russen kunnen je niet meer boycotten zonder gassen.

De communicatie zal hetzelfde zijn, en het vervoer zal hetzelfde zijn. Het is het begin, nu
we de steun ervoor hebben gekregen, langzaam, langzaam. We zullen de verandering zien.
Maar we moeten alle tests doen, dat als we naar buiten gaan, we genoeg grond onder de



voeten van onze wetenschappers hebben om het te begrijpen. Hartelijk dank voor
vandaag.

Degenen onder jullie die kanker hebben, of je weet wel, en je kunt de kosten voor de
artsen, voor de teams dekken, neem contact op en ik weet zeker dat ze graag zullen
kijken of ze die verandering bij jullie kunnen brengen. Heel erg bedankt Rick, bedankt
voor vandaag.

Ik denk dat vandaag een van de belangrijkste lessen van de hele Keshe Foundation van
de afgelopen 20 jaar is, als je begrijpt waarom we de afgelopen 20 jaar al het werk
hebben gedaan om je naar de les van vandaag te brengen. (2:58).
Hartelijk dank.
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